


# សំណួរ និងចម្លើយ ហេព្រើរ ផ្នែកទី II

 ខ្ញុំចង់អរគុណអ្នករាល់គ្នាជាដំបូងដែលបានទទួលសារទៅ “អធិស្ឋានសម្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំ” នាងឈឺខ្លាំងណាស់។ យើងមិនដឹងថាវាជាអ្វី ហើយមិនដឹងថាមានអ្វីកើតឡើង វាគ្រាន់តែក្អកធ្ងន់ធ្ងរ ហើយនាងសន្លប់បាត់ស្មារតី ហើយរក្តាខ្លួនប្រហែលមួយរយប្រាំ ត្រូវទុកនាងឱ្យក្នុងក្លាយទឹកកក។ ដូច្នោះ...ប៉ុន្តែពេលនេះនាងលែងអីហើយ។ គ្រុនបានបាត់អស់ ហើយនាងមិនអីទេ។ ដូច្នោះ នាងខ្សោយណាស់ ស្រកប្រហែលដប់ជោន។ នាងមិន...យប់នេះនាងចាប់ផ្តើមហូបអាហារឡើងវិញព្រោះមិនបានហូបតាំងពីថ្ងៃអាទិត្យ។ ដូច្នោះ ហើយនាងបានឈឺយ៉ាងខ្លាំង ហើយយើងបានទុកចិត្តលើព្រះអម្ចាស់ចំពោះនាង ហើយទ្រង់ទើបតែនាំនាងឆ្លងកាត់។ ឥឡូវនេះ យើងចង់ប្រាប់អ្នកឲ្យបន្តអធិស្ឋានឲ្យនាងទទួលបានកម្លាំងឡើងវិញ។

304 ហើយឥឡូវនេះ ចុងសប្តាហ៍ខាងមុខនេះ បើព្រះសព្វព្រះទ័យ ខ្ញុំនឹងទៅទីក្រុងម៉ែអាមី។ មិត្តចាស់របស់ខ្ញុំ បងប្រុស បូសធីត កំពុងទៅផ្ទះ ហើយឥឡូវនេះគាត់មានអាយុជិតមួយរយឆ្នាំហើយ។ ហើយគាត់បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ មកជួបខ្ញុំឆាប់ៗមក ខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយមុនពេលខ្ញុំទៅ។” ហើយលោក...ខ្ញុំគិតថាគាត់ចង់អធិស្ឋានឲ្យខ្ញុំ ហើយគ្រាន់តែដាក់ដៃលើខ្ញុំមុនពេលគាត់ចាកចេញ អ្នកដឹងទេ។

305 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំអាចបញ្ចប់ថ្ងៃរបស់ខ្ញុំជាមួយនឹងកេត្តិល្អៗដូច អេហ្វ អេហ្វ បូសធីត។ ក្នុងចំណោមបុរសទាំងអស់ដែលខ្ញុំស្គាល់នៅលើពិភពលោក បុរសគ្រប់គ្នាដែលខ្ញុំធ្លាប់ជួបក្នុងលោក ខ្ញុំមិនដែលជួបបុរសដែលខ្ញុំចង់ធ្វើដូច អេហ្វ អេហ្វ បូសធីតទេ ជា—ក្នុងនាមជាអ្នកបម្រើព្រះ តើខ្ញុំចង់បានយ៉ាងណាទៅ។ ខ្ញុំមិនដែលបានឮមនុស្សម្នាក់ នៅទូទាំងពិភពលោក នៅកន្លែងណាមួយ ធ្លាប់ធ្វើសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយអំពី អេហ្វ អេហ្វ បូសធីត ប៉ុន្តែអ្វីដែលពិតជាគ្រប់យ៉ាងគឺគាត់ជា “គ្រីស្ទានម្នាក់” និងអ្វីៗទាំងអស់ជា “បងប្រុសពិតប្រាកដ។”

306 “ការបែកគ្នាបន្ទាល់ទុកដានជើងយើងនៅលើខ្សាច់នៃពេលវេលា។” គាត់ជាបងប្រុសដ៏អស្ចារ្យ ហើយគាត់មានអាយុជិតមួយរយហើយ។ ដូច្នោះគាត់—គាត់

គ្រាន់តែទៅផ្ទះ ហ្នឹងហើយ គាត់ប្រាប់ខ្ញុំ។ គាត់ដឹងថាគាត់នឹងទៅ ហើយកំពុង រង់ចាំ។ គាត់បាននិយាយថាពេលវេលាដ៏ផ្អែមល្អមបំផុតនៃជីវិតរបស់គាត់គឺ នៅពេលគាត់រង់ចាំ ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថាគាត់ដឹងថាគាត់នឹងទៅ។

307 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំត្រូវទៅរដ្ឋ មីឈីហ្គែន ក្នុងសប្តាហ៍នេះ បងប្រុសបូស ឆីត។”

308 ហើយគាត់បាននិយាយថា “អញ្ជឹងកុំធ្វើវាយូរពេក បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំមិន អាចទ្រាំបានយូរទេ។ ខ្ញុំកាន់តែខ្សោយទៅៗហើយ។”

309 ដូច្នេះគាត់ជាមិត្តជិតស្និទ្ធនឹងខ្ញុំខ្លាំងណាស់ មិនចុះចាញ់ឡើយ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវហោះហើរចុះ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងហោះហើរត្រឡប់មកវិញ ហើយប្រហែលជាត្រលប់មកវិញយ៉ាងហោចណាស់សម្រាប់យប់ថ្ងៃអាទិត្យ បើមិនអញ្ជឹងទេ ខ្ញុំនឹងត្រូវបើកឡាន ហើយវាអាចចំណាយពេលយូរបន្តិច។

310 ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុស បូសឆីត។ គ្រាន់តែអធិស្ឋានថាព្រះ...ហើយ នៅពេលដែលទ្រង់យកអយ្យកោចាស់ ថាទ្រង់នឹងគ្រាន់តែបញ្ជូនទេះភ្លើង ហើយ យកគាត់ឡើង ឃើញទេ។ ខ្ញុំស្រឡាញ់គាត់ គាត់ដូចជាប៉ាសម្រាប់ខ្ញុំ។

311 បុរសចំណាស់ម្នាក់ទៀត...គាត់ និងបងប្រុស សើឆីត។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជាផ្នែកមួយ សម្រាប់មនុស្សចាស់ ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេ។ ហើយបងប្រុសសើឆីត គាត់ក៏ ទៅដេកដូចនោះ ផងដែរ។ ពិតណាស់ បងប្រុសសើឆីតក៏ចាស់ណាស់ហើយដែរ ខ្ញុំ មិនគិតថា ដូចបងប្រុសបូសឆីតទេ។

312 ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់បងប្រុស បូសឆីត។ អ្វីគ្រប់យ៉ាងមិនមែនផ្កាកុលាប នៅជុំវិញកន្លែងនោះទេ ប៉ុន្តែវាគឺជា—វាជា... គាត់ត្រូវការការអធិស្ឋានរបស់អ្នក ប៉ុន្តែមិនច្រើនសម្រាប់អ្វីក្រៅតែពីគាត់ប៉ុណ្ណោះ...ថាព្រះជាម្ចាស់នឹងអនុញ្ញាតឱ្យ គាត់ទៅដោយសន្តិភាព។

313 ឥឡូវនេះ...ហើយបន្ទាប់មកយើងចង់ចង់ចាំផងដែរថាថ្ងៃស្អែកបើព្រះអម្ចាស់ សព្វព្រះទ័យ យើងបញ្ជូនសពមិត្តរបស់យើងម្នាក់ពីព្រះវិហារនេះ គឺបងប្រុស ស៊ុល ខូត។ គាត់បានមកទីនេះជាច្រើនដង ធ្វើការនៅការិយាល័យប្រៃសណីយ៍អស់ ជាច្រើនឆ្នាំ។ ហើយគាត់បានស្លាប់នៅមន្ទីរពេទ្យអតីតយុទ្ធជននៅយប់មួយ។ បងប្រុស ខុកនិងខ្ញុំបានទៅមើលគាត់ ហើយសុខភាពគាត់...ខ្សោយណាស់។

ឥឡូវគាត់បានទៅហើយ ជាគ្រីស្ទាន។ ហើយយើងនឹងបញ្ចុះគាត់ពី ផ្ទះបុណ្យសព យូត នៅរសៀលថ្ងៃស្អែកម៉ោងមួយ បងប្រុស នេវីលនិងខ្ញុំ។ នេវីលទាំងបីនឹង ច្រៀង ហើយយើងនឹងបែងចែកម្មវិធី បងប្រុស នេវីលនិងខ្ញុំ។ នោះគឺខ្ញុំមិនបាន ដឹងថាពេលណាយើងបានរៀបចំអ្វីនោះទេ ហើយដោយសារមេដា។ ដូច្នោះហើយ ពិធីបុណ្យសពរបស់គាត់ នឹងធ្វើឡើងនៅរសៀលថ្ងៃស្អែក នៅម៉ោងមួយ នៅឯផ្ទះ បុណ្យសពយូត។

314 ហើយបន្ទាប់មកនៅម៉ោងពីររសៀលថ្ងៃសុក្រ លោក រៀលលី។ យើងបាន ហៅគាត់ថាផត រៀលលី គាត់បាន ខ្ញុំភ្លេចអ្វីដែលគាត់ត្រូវ... ហើយអ្នកដឹងទេ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែឃើញវានៅក្នុងក្រដាស ហើយមិនដឹងថាជានរណាទេ រហូតដល់ ខ្ញុំបានដឹង។ គាត់ជាអ្នកជិតខាងរបស់យើងរាប់ឆ្នាំមកហើយ—ហើយគាត់ទើបតែ ស្លាប់។ គាត់នៅទីនេះនៅមុខព្រះវិហារ យប់ផ្សេងទៀត ហើយខ្ញុំកំពុងព្យាយាមនាំ គាត់មកព្រះវិហារ។ នៅយប់ផ្សេងទៀតប្រហែលបីសប្តាហ៍មុន បានឈរនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែព្យាយាមបញ្ចុះបញ្ចូលគាត់ឱ្យចូលព្រះវិហារ។ ដោយសារខ្ញុំគិតថា គាត់មិនបានទៅព្រះវិហារ ឬមានវិជ្ជាជីវៈណាមួយនោះទេ ប៉ុន្តែគាត់មានកូនប្រុស ម្នាក់ ដែលជាគ្រូអធិប្បាយបាទីស្ទ។ ប៉ុន្តែគាត់មិនមានវិជ្ជាជីវៈណាមួយដូចដែល ខ្ញុំដឹងទេ ហើយឥឡូវនេះគាត់បានទៅជួបព្រះ។ ដូច្នោះវានឹងជារសៀលថ្ងៃសុក្រនៅ ម៉ោងពីរនៅផ្ទះបុណ្យសពយូត។ ហើយបងប្រុសនេវីល ផងដែរនិងពួកគេនឹងច្រៀង ហើយនៅក្នុងពិធីបុណ្យសពនៅទីនោះ។

315 ដូច្នោះហើយ ប្រសិនបើអ្នកណាម្នាក់ចង់ចូលរួមកម្មវិធីនោះ គឺថ្ងៃស្អែកនៅម៉ោង ពីរ ឬថ្ងៃស្អែកម៉ោងមួយ។ ខ្ញុំគិតថាត្រូវ។ មែនអត់បង? និងពីរ មួយទៀត។ តើវាត្រូវ ទេ? ទី២ នៅឯផ្ទះបុណ្យសពរបស់យូត។

316 ហើយឥឡូវនេះព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ... ថ្ងៃសៅរ៍នឹងចាក់ផ្សាយ។ ហើយបងប្រុសនេ វីលប្រហែលជានឹងប្រាប់អ្នកថា នៅពេលនោះជាអ្វី... ប្រសិនបើយើងអាចមានកម្ម វិធីព្យាបាលសម្រាប់យប់ថ្ងៃអាទិត្យ ឬតើយើងនឹងត្រលប់មកវិញនៅពេលណា ប្រសិនបើខ្ញុំហោះហើរទៅ—ទៅកាន់រដ្ឋផ្លរីដា ដើម្បីជួបបងប្រុស បូសធីត។ ខ្ញុំ មិនដឹងថាខ្ញុំត្រូវចាកចេញពីគាត់ដោយរបៀបណាទេ គាត់ជាមិត្តចាស់ដ៏គួរឲ្យ ស្រឡាញ់។ ហើយប្រហែលជាពេលវេលាចុងក្រោយរបស់យើងក្នុងការជួបគ្នា ប្រសិនបើ ព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាតនៅលើផែនដីនេះ។ ហើយលោក... ខ្ញុំមិនដឹងថា

តើខ្ញុំអាចចេញពីគាត់ភ្លាមៗបានឬក៏អត់ ហើយខ្ញុំមិនចង់ចេញឆ្ងាយពីគាត់ទេ ប៉ុន្តែ អ្នកដឹងថាយ៉ាងម៉េចហើយ អ្នកមានរឿងផ្សេងទៀតដែលអ្នកត្រូវធ្វើ។

317 ឥឡូវនេះ មានសេចក្តីថ្លែងការណ៍មួយដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅទីនេះ ខណៈពេលដែលមិនទាន់មានមនុស្សច្រើននៅឡើយ ហើយនោះជាមិត្តរបស់ខ្ញុំ។

318 ខ្ញុំរីករាយដែលបានឃើញបងស្រី ស៊ីធី នៅត្រង់នោះ។ លើកទីមួយ ហើយដែលខ្ញុំឃើញគាត់បន្ទាប់ពីបែកគ្នាយ៉ាងយូរ។ បងស្រី ស៊ីធី សុខសប្បាយ ជាទេ? មួយឆ្នាំរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំជឿថាលើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំបានជួបអ្នកគឺ... [បងស្រី ស៊ីធី និយាយ—អដង។] នៅ កំពង់ផែ បេនតុន ខ្ញុំសង្ឃឹមថានឹងឡើងទៅទីនោះ ពេលខ្លះ។ វាមិនអីទេ។ ខ្ញុំជឿថាលើកចុងក្រោយដែលខ្ញុំឃើញអ្នកគឺនៅក្នុង ពិធីបុណ្យសពមួយនៅល្វីស្វីល។ ហើយខ្ញុំចង់ចាំបងស្រី ស៊ីធី បានយ៉ាងល្អ។ របៀបដែលយើង... ខ្ញុំធ្លាប់មកយកនាងតាមឡានពេលយើងចុះទៅព្រះវិហារ។ ធ្លុងថ្មចាស់ទ្រុឌទ្រោមនៅខាងក្រោយ ហើយកំពែងឡើងចុះ ហើយវាត្រជាក់ ហើយខ្ញុំ ដើរម្ខាងឈរនៅខាងក្រៅ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ទឹកជាច្រើនបានហូរកាត់ទន្លេ តាំងពីពេលនោះមក បងស្រី ស៊ីធី។ បាទ មែនហើយ។ មែនហើយ យើងសូម អរគុណព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ការចងចាំដ៏មានតម្លៃទាំងនោះ ហើយនៅតែស្រឡាញ់ ទ្រង់។

319 រឿងមួយ នរណាម្នាក់អាចឆ្ងល់ នៅយប់មួយ... ខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយបង ប្រុសហ្ន៊ីមែន នៅទីនេះនៅតាមផ្លូវ។ ហើយពេលខ្លះមាននរណាម្នាក់និយាយថា “ពេលកម្មវិធីចប់ភ្លាម តើអ្វីដែលធ្វើឲ្យបងប្រុសប្រាណហាំចេញទៅជាប្រញាប់?”

320 នេះជាហេតុផល គឺប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំនៅម្នាក់ឯង។ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើ ខ្ញុំអធិប្បាយ ខ្ញុំនឹងអធិប្បាយដល់ពាក់កណ្តាលយប់ ហើយគាត់នៅទីនោះ ដោយ រៀបចំនៅទីនោះដោយខ្លួនឯងភាគច្រើន។ ហើយនោះជាហេតុផលដែលខ្ញុំប្រញាប់ ចេញទៅ ដើម្បីត្រលប់ទៅឯគាត់វិញ អ្នកឃើញទេ បញ្ហាពេលយប់ ព្រោះខ្ញុំត្រូវ និយាយ អធិប្បាយយូរពេក។ ខ្ញុំនិយាយរឿងនេះកន្លះម៉ោង។ ខ្ញុំមិនអាចទៅ ដោយគ្រាន់តែនិយាយថា “យប់នេះតើអ្នកសុខសប្បាយទេ? អ្នកសុខសប្បាយ ទេ? អ្នកសុខសប្បាយទេ?” ខ្ញុំមិនធ្វើដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំឈប់ហើយទៅនិយាយ ហើយ មាននរណាម្នាក់ទៅនិយាយអំពីអ្វីមួយ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំនៅទីនោះមួយម៉ោង។ ឃើញទេ? ហើយនោះហើយជាមូលហេតុ ដែលនាងរៀបចំហើយរង់ចាំជាដើម។

ហើយនោះហើយជាមូលហេតុរបស់វា។ ខ្ញុំមិនចង់ឱ្យអ្នកគិតថាវាមកពីខ្ញុំមិនចង់  
ជួបមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំនិងចាប់ដៃពួកគេទេ និងបង្ហាញពីការប្រកបរបស់យើងជាដើម  
ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែជាករណីនៃប្រភេទនោះ។

321 ដូច្នោះហើយឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាអធិស្ឋានឱ្យអ្នកឈឺ និងអ្នកមានទុក្ខ។

322 ហើយលោកស្រីហារីគីស្ថិតនៅក្នុងបញ្ហាទាំងអស់នោះ នាងកំពុងមានបញ្ហា  
ទាំងអស់។ បាទ មែនហើយ។ ហើយខ្ញុំមិនឃើញ...ខ្ញុំ...ឥឡូវនេះ ប្រហែលជា  
មាននរណាម្នាក់ វេជ្ជបណ្ឌិតនៅទីនេះ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំខុសនៅលើវេទិកានេះ  
ព្រះជាម្ចាស់អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា ព្រះនឹងចាត់ត្រូវពេទ្យទទួលខុសត្រូវ  
ចំពោះអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើចំពោះស្ត្រីនោះ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿជាក់លើការរះកាត់ ខ្ញុំ  
ជឿជាក់លើថ្នាំ។ ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំជឿ។ ខ្ញុំគិតថាព្រះជាម្ចាស់បានបញ្ជូនពួកគេមក  
ទីនេះដើម្បីជួយយើង ដូចគ្នានឹងទ្រង់បានបញ្ជូនមេកានិចសម្រាប់ថយន្តជាដើម។  
ប៉ុន្តែស្ត្រីតូចនោះ គ្រូពេទ្យបានបែរខ្នង ហើយនិយាយថា “នាងពោរពេញដោយ  
ជំងឺមហារីក គ្មានអ្វីអាចជួយបានទេ។” ម្តាយកំសត់របស់កូនមួយក្រុម។

323 ខ្ញុំបានចុះទៅរកនាង ហើយព្យាយាមពន្យល់នាងពីរបៀបនោះ តាមរយៈ  
ការអធិស្ឋាន... ហើយ—ហើយនាងគ្រាន់តែជាស្ត្រីវ័យក្មេងប្រហែលម្ភៃប្រាំឆ្នាំ។  
ហើយរបៀបដែលព្រះបានព្យាបាលទារកតូចរបស់នាង វាត្រូវបានគេហៅថា “ទារក  
នៃការអស្ចារ្យ” នៅមន្ទីរពេទ្យកុមារឥឡូវនេះនៃជំងឺរលាកស្រោមខួរ។ និងស្ថានភាព  
ដ៏ធ្ងន់ធ្ងររបស់នាង—លើកូនតូចនោះ ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រោសវាភ្លាមៗ។ ពួកគេ  
ជាគ្រូពេទ្យ មិនអាចយល់បានទេ។ ខ្ញុំបានចុះទៅលោកស្រី ហារី ហើយខ្ញុំបាន  
និយាយថា “ឥឡូវនេះលោកស្រី ហារី គ្រូពេទ្យលះចោលអ្នកហើយឬ?”

324 “បាទ លោក។ វាមែន...”

325 ហើយប្តីរបស់នាងបាននិយាយថា “បាទ គ្មានអ្វីអាចធ្វើបានទេ នាងគ្រាន់តែ  
ពោរពេញដោយជំងឺមហារីកប៉ុណ្ណោះ។”

326 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្វីដែលយើងចង់ធ្វើ គឺជឿព្រះ ថាព្រះនឹង—នឹង  
ប្រោសឱ្យជាសះស្បើយ...ព្យាបាលអ្នក។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “របៀបដែល  
វាកើតឡើង មហារីកប្រហែលជាមិនចាកចេញភ្លាមៗទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើយើង  
អធិស្ឋាន នោះជីវិតនៃជំងឺមហារីកនឹងចាកចេញ។ អ្នកប្រហែលជាឈឺមួយរយៈ  
ទៀតហើយ—និង” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកអាចទទួលបានការធូរស្បើយភ្លាមៗ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកពីរបីថ្ងៃក្រោយមក អ្នកអាចនឹងឈឺជាងពេលណាៗទាំងអស់។” ប៉ុន្តែខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកត្រូវតែដាក់ជំនឿរបស់អ្នកប្រឆាំងនឹងជំងឺមហារីក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើមហារីកនៅរស់ អ្នកនឹងស្លាប់។ ប្រសិនបើមហារីកស្លាប់ អ្នកនឹងរស់។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះយើងនឹងអធិស្ឋាន។”

327 ហើយយើងបានអធិស្ឋាន ហើយជាមួយនឹងរាល់ភស្តុតាងដែលខ្ញុំបានឃើញព្រះបានពាល់រាងកាយរបស់ស្ត្រី។ ភ្លាមនោះនាងបានធូរស្រាលហើយ នាងក៏ទៅជួបម្តាយខ្ញុំ នាងបានទៅលេងជុំវិញសង្កាត់ (នៅពេលនាងមានទុក្ខវេទនាបែបនេះ) មិនមានការឈឺចាប់ទេ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រហែល៣ ថ្ងៃនាងចាប់ផ្តើមឈឺម្តងទៀត។

328 បន្ទាប់មកស្វែងរកទីក្រុង និងនិយាយថាពួកគេ “នឹងបង់រឹកយប់ត្រគ្រូពេទ្យប្រសិនបើគ្រូពេទ្យនឹងធ្វើការរះកាត់វា។”

329 ហើយឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំខុស ព្រះអម្ចាស់អត់ទោសឲ្យខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែគេយកម្តាយក្មេងនោះ មកធ្វើជា “ជ្រូកហ្នឹងណា” ចេញពីនាង។ ពួកគេបានយកនាងចេញពីទីនោះ ហើយយកសូម្បីតែពោះរៀនរបស់នាងចេញពីពោះរបស់នាង និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ យកទាំងពីក្នុងនោម និងពីពោះរៀនចេញ ហើយច្របាច់ចេញទាំងសងខាង។ ហើយនៅលើតុរះកាត់ប្រាំបួនម៉ោងជាង។ គិលានុបដ្ឋាយិកាបាននិយាយថា “វាមើលទៅដូចជាក្រាលសម្លាប់ ដែលគេគប់នាងពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ ហើយដាក់អូដ្ឋាស្លឹក និងបំពង់ជើង។” នោះជារឿងធម្មតា ប៉ុន្តែវាជាការពិត។ ហើយពោះរៀនផ្លាស្ទិច និងរបស់របររបស់នោះ ហើយបានទុកស្ត្រីដែលដេកនៅក្នុងការជួសជុលនោះ ម្តាយតូចម្នាក់នោះ។ ខ្ញុំនិយាយថា តាមការគិតរបស់ខ្ញុំ គ្រូពេទ្យមានទោសពីបទឃាតកម្ម។

330 នាងបានប្រាប់ពួកគេថា “បងប្រុសប្រាណហាំបានអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ។” ហើយបាននិយាយថា “យើងនឹងជឿថាមហារីករបស់យើង...ថាមហារីកបានស្លាប់។”

331 បាននិយាយថា “ខ្ញុំមានដំណឹងខ្លះសម្រាប់អ្នក មហារីករបស់អ្នកនៅរស់។”

332 តើគាត់អាចប្រាប់វាដោយរបៀបណា? វាស្ថិតនៅខាងក្នុង គ្មានការស្នើសុំអ្វីចំពោះប្រាប់វាបានទេ។ មហារីក...អ្នកមិនអាចប្រាប់មហារីកដោយការស្នើសុំបានទេ វា

ជាសាច់ដោយខ្លួនឯង អ្នកមិនអាចមើលឃើញវាបានទេ។ មានតែរឿងមួយដែល ត្រូវធ្វើ គឺកាត់ស្រ្តីនោះជាដុំៗ។ ហ្នឹងហើយ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើវាជាម្តាយតូច ខ្ញុំ គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យនាងសាកល្បងជំនឿរបស់នាងប្រឆាំងនឹងព្រះជាជាងធ្វើជា “ផ្នែកហ្គីណេ” ចេញពីនរណាម្នាក់ដូចនោះ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើ ខ្ញុំខុស ប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំមានចេតនាខុស ខ្ញុំចង់ឲ្យព្រះអត់ទោសឲ្យខ្ញុំ អ្នកឃើញហើយ។ ព្រោះខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នកគិតថាខ្ញុំមិនជឿលើការវះកាត់ ឬមិន ជឿលើគ្រូពេទ្យ និងរឿងផ្សេងៗ។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាអ្នកគួរតែដឹងពីអ្វី ដែលអ្នកកំពុងធ្វើមុននឹងអ្នកស្វែងរកមនុស្ស កុំប្រើវាសម្រាប់តែការពិសោធន៍បែប នោះ។ ត្រូវហើយ។ ហើយឥឡូវនេះ ពិតណាស់ នាងមិនអាចរស់នៅបានទេ។ ហ្នឹងហើយ។ ប្រសិនបើនាងមានជីវិត វាពិតជាអស្ចារ្យបំផុតមួយដែលមិនធ្លាប់ មាន។ ពេលស្រ្តីមើលចុះឃើញពោះរៀនម្ខាង ហើយក្រលៀនត្រូវធ្វើសកម្មភាព ឱ្យម្ខាងទៀត នាងគ្រាន់តែស្លាប់ *វិបវនៈ* កន្លងផុតទៅ...ហេតុអ្វី វាមិនមែនជា រឿង...មនុស្សដ៏កំសត់បានបាត់បង់ទៅ។ ហើយប្រហែលជាម្តាយអាយុម្ភៃពីរប្រ ម្ភៃប្រាំឆ្នាំមានកូនតូចៗបីឬបួននាក់ដើម្បីចិញ្ចឹម។ រឿងដ៏គួរឲ្យអាណិតបំផុតដែល ខ្ញុំមិនធ្លាប់ឮក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តាមរបៀបគិតរបស់ខ្ញុំ គ្រូពេទ្យ មានកំហុស...” បើគាត់យកស្រ្តីនោះមកធ្វើការពិសោធន៍ ព្រោះទីក្រុងនឹងចេញថ្លៃ បន្ទាប់មកវាខុស មិនគួរត្រូវបានអនុញ្ញាតទេ។

333 ប្រុងប្រុសម្នាក់សួរថា តើព្រះអាចស្តារស្រ្តីនោះបានឬទេ—អេដ។ មែនហើយ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា វាមិនអាច ថាទៅមិនរួចនោះទេ។ ហើយវា—មិនមែនទេ...វាជា—វា អាចទៅរួច និងប្រហែលជាផងដែរ។ ដោយសារខ្ញុំស្គាល់បុរសម្នាក់ដែលដាច់ដៃ នៅរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា (អ្នកទាំងអស់គ្នាកំពុងតែអានវាដោយខ្លួនឯងក្នុងកាសែត) ត្រូវ បានអធិស្ឋានឱ្យ ហើយដៃ *វនៈ* ត្រូវបានបោះនៅ *ទីវនៈ* បានដុះឡើងចុះរហូតដល់ ម្រាមដៃត្រូវបានចេញមកនៅលើវាឥឡូវនេះ តាមរយៈតែដៃ តាមកដៃ តាមដៃ និង ផ្នែកនៃកដៃគឺនៅលើម្រាមដៃ អ្នកឃើញទេ។ វាស្ថិតនៅក្នុង ខ្ញុំជឿថា *ការប្រកាស នៃសេចក្តីជំនឿ* ជារៀងរាល់ខែ។ សូម្បីតែពេលគាត់យកដៃចេញ *វិបវនៈ* ក៏បង្ហាញ វានៅកន្លែងដែលដៃគាត់បានកាត់ផ្តាច់ កន្លែងដែលវាលូតចេញ។ ជារៀងរាល់ខែ របៀបដែលវាមក ប្រហែលមួយឆ្នាំ។

334 ប្រុងប្រុសនិយាយម្តងទៀត—អេដ។ ប្រាកដណាស់ នោះជាការត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំ

ជឿជាក់...វា—វា—វាជារឿងដ៏កម្រ ឃើញទេ វាជារឿងកម្រណាស់។ យូរម្តងខ្ញុំ បានឮអំពីវា។ ឥឡូវនេះ ជាមួយបងប្រុស បូសធីត គាត់បានអធិស្ឋានសម្រាប់ស្រ្តី ម្នាក់នៅយប់មួយ។ ហើយខ្ញុំមានមួយនៅក្នុងការប្រជុំរបស់ខ្ញុំ។ ប៉ុន្តែបងប្រុសបូស ធីតគឺភ្លាមៗ ខ្ញុំបានយកបន្តិចទៅក្នុងវាដើម្បីធ្វើវា។

335 គាត់បានអធិស្ឋានសម្រាប់ស្រ្តី...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានអានទីបន្ទាល់របស់ស្រ្តី នោះ។ មានជំងឺមហារីក ដោយបាត់បង់ខ្លួន បានស៊ីច្រមុះរបស់នាង។ ហើយ នៅព្រឹកបន្ទាប់ស្រ្តីនោះអាចហិតខ្លួនបាន។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងរឿងនេះហើយ... ឥឡូវនេះ នោះគឺជាសៀវភៅរបស់បងប្រុស បូសធីត នៅក្នុងសៀវភៅរបស់គាត់ ដែលមានឈ្មោះថា ព្រះគ្រីស្ទជាអ្នកព្យាបាល ខ្ញុំជឿ ឬ សេចក្តីអំណរអ្នកនាំ មក មួយ។ ឥឡូវនេះ វាស្ថិតនៅក្នុងទីបន្ទាល់របស់ស្រ្តី ជាមួយនឹងឈ្មោះ និង អាសយដ្ឋានរបស់នាង។ ហើយនាងមានអ្នកជិតខាង និងគ្រូពេទ្យ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀតដើម្បីបញ្ជាក់ថា វាបានកើតឡើង។

336 ឥឡូវនេះ នៅ លិតថលវ៉ុក រដ្ឋ អាកាន់សាស យប់មួយនៅក្នុងបន្ទប់ មួយ ខ្ញុំបានអធិស្ឋាននៅទីនោះ...មិនមែនលិតថលវ៉ុកទេ ប៉ុន្តែ ចូនហ្គី។ ដែល ខ្ញុំអធិស្ឋាន...ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងនៅរហូតដល់ខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់មនុស្ស ចុងក្រោយ។” ខ្ញុំបាននៅប្រាំបីថ្ងៃនិងប្រាំបីយប់នៅក្នុងធីតា ឃើញទេ។ ហើយ បន្ទាប់មក...ហើយនៅតាមបន្ទប់មានស្រ្តីម្នាក់ឡើងមក យកកន្សែងដែរបស់នាង ឡើងបែបនេះ ហើយខ្ញុំគិតថានាងកំពុងយំ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ...អូ ខ្ញុំគិតថា ម៉ោងពីរបីទៀបក្តី ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំយំ បងស្រី ព្រះជាព្រះដែលប្រោសឲ្យ ជា។”

337 នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនយំទេ បងប្រុស ប្រាណហាំ។” នាងបានដក កន្សែងចេញ នាងគ្មានច្រមុះទេ ឃើញទេ។ គ្រូពេទ្យបាននិយាយ...មហារីក ដែលបានស៊ីសាច់ទៅឆ្អឹងសក្តងខ្លួននាង...ពួកគេត្រូវបានបង្ហាញ។ ហើយខ្ញុំបាន អធិស្ឋានឲ្យនាង ហើយបានទូលសូមព្រះអម្ចាស់ឲ្យប្រោសនាងឱ្យជាសះស្បើយ។

338 ហើយប្រហែលបួនឬប្រាំសប្តាហ៍ចាប់ពីពេលនោះមក ខ្ញុំនៅ តេហ្សាកាណា។ ហើយមានសុភាពបុរសស្លៀកពាក់ស្អាតម្នាក់អង្គុយនៅទីនោះ គាត់បាននិយាយ ថា “តើខ្ញុំអាចនិយាយពាក្យមួយម៉ាត់បានទេ បងប្រុស ប្រាណហាំ?”



339 ភ្លាមៗពេលគាត់ឡើងដល់វេទិកា អ្នកនាំភ្ញៀវម្នាក់ព្យាយាមធ្វើឱ្យគាត់នៅ  
ស្ងៀម។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ តោះចូរមើល។”

340 គាត់បាននិយាយថា “ស្គាល់នារីម្នាក់នេះទេ?”

341 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អត់ទេ ខ្ញុំមិនស្គាល់ទេ។”

342 នាងបាននិយាយថា “បើអ្នកមើលរូបភាពនេះ អ្នកនឹងស្គាល់វា។” ហើយគាត់  
គឺជាអ្នកសម្លាប់នៅ—នៅតេហ្សាកាណា ហើយនោះគឺជាម្តាយរបស់គាត់ដែលមាន  
ច្រមុះថ្មីដែលដុះឡើង មានរូបរាងដូចច្រមុះអ្នកផ្សេងដែរ។

343 ឥឡូវនេះ វាទៅបង្ហាញថាព្រះជាម្ចាស់...ខ្ញុំបានឃើញវារូចរាល់ហើយ។  
ឥឡូវនេះ ព្រះអាចធ្វើដូច្នោះសម្រាប់លោកស្រីតូច ហារី។ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានសុំឲ្យ  
ទ្រង់ធ្វើ សម្រាប់មនុស្សដ៏កំសត់ដែលក្រីក្រចង់រស់។

344 បងប្រុសតូនី តើអ្នកមានការអ្វីដែរ?

[បងប្រុសតូនីរាយការណ៍ពីការព្យាបាល—អដ។] ត្រូវហើយ។

អាម៉ែន។ អាម៉ែន។ បាទ វាក៏ល្អដែរ។ បាទ ទ្រង់នឹងធ្វើវា ទ្រង់ជា  
អ្នកព្យាបាល។

[បងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ—អដ។] បាទ។ បាទ។  
បាទបង។ អាម៉ែន។ ប្រាកដណាស់។ បាទ។

345 ខ្ញុំប្រាកដ...មែនហើយ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាព្រះជាម្ចាស់នឹងស្តារវាឡើងវិញដល់អ្នក  
កូនប្រុស អ្នកអាចយកវាមក ហើយបង្ហាញដល់គាត់។ នោះជាការពិតប្រាកដ។  
វាសម្រាប់ទីបន្ទាល់ចំពោះសិរីល្អនៃព្រះ សូមអធិស្ឋានថាព្រះនឹងធ្វើវា។ អូ ទ្រង់  
—ទ្រង់...ប្រសិនបើទ្រង់ជាព្រះដ៏មានព្រះចេស្ដា នោះទ្រង់អាចធ្វើអ្វីៗទាំងអស់។  
ប្រសិនបើទ្រង់មិនអាចធ្វើវាបាន គ្រប់ទាំងអស់ ទ្រង់មិនមែនជាព្រះដែលមានគ្រប់  
ចេស្ដាឡើយ។

346 មានអ្វីមួយដែលធ្វើឱ្យយើងក្លាយជាអ្វីដែលយើងជា ឬយើងនឹងមាន—ក្បាល  
ដូចបក្សី ឬអ្វីមួយដូចនោះ ប្រសិនបើមិនមានគំនិតមេនៅពីក្រោយយើងដើម្បីធ្វើ  
ឱ្យយើងម្នាក់ៗមានលក្ខណៈពិសេសមួយ ធ្វើជាដើមមែសាក់ដើមប៉ោម ដើមត្នោត  
និង—និងបែងចែករវាងពួកវាជាអ្វី—តើពួកគេជាអ្វី។ ធ្វើឱ្យយើងមិននៅជាមួយ...  
ខ្លះមានរាម ខ្លះមានស្លាប ហើយខ្លះមានស្បែក... ឃើញទេ វាគឺជា—វាគឺជា គំនិត

មេនៅពីក្រោយនោះ ហើយជា—ដែលគ្រប់គ្រងវា។ ពិតណាស់ ទ្រង់កាន់របស់  
ទាំងអស់នៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។ ហើយខ្ញុំដឹងថាទ្រង់អាចធ្វើអ្វីៗទាំងអស់។ ហើយ  
យើងនឹងអធិស្ឋានសម្រាប់វា យើងនឹងអធិស្ឋាន។

347 [បងប្រុសម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អដៗ] ត្រូវហើយ។  
យើងទទួលបាន...

348 [បងស្រីស្ទីដីនិយាយថា “បងប្រុស ប៊ីលី សូមអភ័យទោស។”—អដៗ]  
បាទ លោកស្រី មិនអីទេ បន្តទៅទៀតចុះ។ [បងស្រីស្ទីដីរាយការណ៍ថានាង  
បានជាសះស្បើយនៅពេលដែលបងប្រុសប្រាណហាំបានអធិស្ឋានសម្រាប់នាង  
កាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុន។] អាម៉ែន។ អ្នកដឹងទេ ខ្ញុំបានព្យាយាមគិត បងស្រី ស្ទី  
ដី មានពេលមួយនៅពេលដែលខ្ញុំឈរនៅទីនេះក្នុងការចាក់ប្រេងតាំងនោះ ខ្ញុំ  
បានគិត...ខ្ញុំបានប្រាប់បងប្រុសខុកថា ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនសូម្បីតែទៅ  
សាកល្បងការប្រជុំនៃការយល់ដឹងណាមួយទៀតនៅឯរោងឧបោសថនោះទេ។”  
អូ អ្នកមិនដឹងថា អារក្សនោះខំខ្ញុំដោយរបៀបណាទេ បងស្រី។ របៀប—តើវាធ្វើ  
យ៉ាងម៉េច! អ្នកដឹងទេ ប្រាប់ខ្ញុំអំពីការយល់ឃើញទាំងនេះ។

349 ហើយនៅទីនេះ បានកើតឡើងដើម្បីដឹងថាប្អូនស្រី របស់លោកស្រីរូដ  
នៅទីនេះ... ខ្ញុំមិនដែលឃើញញាតិរបស់ពួកគេទេ។ មួយក្រុមនៃពួកគេបាន  
ជាសះស្បើយក្នុងអំឡុងពេលនោះ ហើយគ្រប់គ្នា... ហេតុអ្វីបានជាអ្នកដឹង វាជា  
ភាគរយដ៏អស្ចារ្យនៃមនុស្សទាំងនោះដែលត្រូវបានព្យាបាល។ ហើយបន្ទាប់ពី...  
រឿងចម្លែកពេលនេះ៖ ប្អូនស្រី ខ្ញុំបានញ៉ាំអាហារពេលល្ងាចជាមួយនាងនៅយប់  
មួយ ប្រហែលពីរសប្តាហ៍មុននោះ...អូ វាចុះពីលើភ្នំក្នុងរដ្ឋ កេនតាក់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ  
គ្រាន់តែដឹងថានាងមានសំឡេងដូចលោកយាយ រូដ ហើយវាមិនភ្លឺពេកនៅក្នុង  
បន្ទប់នោះទេ។ ហើយខ្ញុំមិនដែលយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះនាងទេ ខ្ញុំបាននិយាយ  
ច្រើនជាមួយប្តីរបស់នាង នាងរៀបចំអាហារពេលល្ងាច។ យើងក៏ចេញទៅអង្គុយ  
បរិភោគ។ ហើយចូលមកវិញ ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយប្តីនាង ក្រោកឡើងចេញទៅ។  
ហើយព្រះដែលជាចៅក្រមដ៏ធំរបស់ខ្ញុំដឹង (ឈរក្បែរវេទិកានេះ) ខ្ញុំមិនដែលស្គាល់  
ស្រ្តីនោះទេ។

350 ហើយបន្ទាប់ពីការព្យាបាលត្រូវបានបញ្ចប់ ខ្ញុំបានធ្វើការហៅឡើងមក  
អាសនៈឱ្យមនុស្សមានបាបបានប្រែចិត្ត។ ហើយនាងធ្លាប់មានចិត្តក្រអឺតក្រទម

ខ្លាំងណាស់។ ហើយនាងបានប្រែចិត្ត ហើយប្រគល់ជីវិតដល់ព្រះគ្រីស្ទ នាង  
លើកដៃឡើងហើយថា នាងនឹងប្រគល់ជីវិតរបស់នាងជូនព្រះគ្រីស្ទ ហើយយំ។  
ក្រោយពីការចាក់ប្រេងតាំងបានចប់សព្វគ្រប់ហើយ ការហោឡើងមកអាសនៈ  
របស់ខ្ញុំចប់ជាដើម។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានងាក ហើយនេះគឺជាការនិមិត្តមួយ  
ហើយខ្ញុំបានឃើញបងប្រុសរបស់នាង ដែលជាប្អូនស្រី នេះជាប្អូនស្រីរបស់គាត់  
ហើយពួកគេនៅជាមួយគ្នា។

351 ហើយខ្ញុំគិតថាវាជាប្រពន្ធរបស់ ឆាលី ព្រោះខ្ញុំដឹងកាលពីអង្គុយនៅតុ  
នៅថ្ងៃមុន នៅទីនោះ—នៅផ្ទះ ឆាលី...ប្រពន្ធតូចរបស់គាត់ មនុស្សដ៏កំសត់  
ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្ញុំពីបញ្ហាដែលនាងមាន។ ហើយចាប់ពីម៉ោងនោះមក  
ព្រះអម្ចាស់បានពាល់រាងកាយនាង ដោយដាក់នាងអង្គុយនៅតុរបស់នាង  
ឥឡូវនេះ។ តូនី ជាកន្លែងដែលយើងនៅ នៅទីនោះ បានទៅបបាញ់សត្វកំប្រុក។  
ហើយព្រះអម្ចាស់បានពាល់រាងកាយរបស់នាង ហើយយកវត្ថុនេះដែលនាងត្រូវ  
ពាក់អស់...អស់មួយជីវិតរបស់នាង ឆ្ងាយពីនាង។ គ្រាន់តែអង្គុយនៅទីនោះ។  
ហើយស្រ្តីតូចនោះតែងតែហូបអាហារនៅចុងតុ ប៉ុន្តែថ្ងៃនេះ នាងដើរមកក្បែរ ហើយ  
រំកិលកៅអីរបស់នាងចូល ហើយញ៉ាំនៅក្បែរខ្ញុំ។ នាងមិនដែលដឹងថានាងកំពុង  
ធ្វើអ្វីទេ។ ប្តីគាត់អង្គុយបែបនេះ ហើយបងប្រុសប៊ែងក៏អង្គុយនៅទីនោះ ហើយ  
យើងនិយាយគ្នា។ ហើយនាងបានធីជុំវិញ ហើយយកកៅអីរបស់នាង ហើយដាក់  
វានៅទីនេះក្បែរខ្ញុំ។ ហើយវាក៏សម្រាប់គោលបំណងមួយ ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញ  
ការនិមិត្តនៅទីនោះ។ ហើយខ្ញុំបានហៅប្តីគាត់ចេញ ព្រោះវាជាបញ្ហារបស់ស្រ្តី ខ្ញុំ  
ចាប់ផ្តើមប្រាប់គាត់អំពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។ គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស  
ប្រាណហាំ នោះហើយជារបៀបដែលវាបានកើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដ។” ហើយ  
នៅទីនោះ គាត់បានប្រាប់នាង ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រោសនាង។ ត្រូវហើយ។

352 ហើយបន្ទាប់ពីការថ្វាយបង្គំបានរំលងមួយយប់ និងប្អូនស្រីម្នាក់ទៀត ខ្ញុំ  
បានឃើញ កូនរបស់ឆាលីម្នាក់នេះ និងនារីម្នាក់នេះជាមួយគ្នា។ ខ្ញុំគិតថា “នោះ  
ត្រូវតែជាប្រពន្ធរបស់គាត់ ប៉ុន្តែប្រពន្ធរបស់គាត់ជាសក់ទង់ដេង ហើយនេះជា  
ស្រ្តីសក់ខ្មៅ។” ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញការនិមិត្តបានរំកិលទៅជ្រុងមួយ  
នៅទីនេះ។ ហើយនាងកំពុងអង្គុយនៅទីនោះ ដោយជូតភ្នែក ហើយព្រះអម្ចាស់  
បានបង្ហាញការនិមិត្តមួយបន្ទាប់ពីនាង... ការហោឡើងមកអាសនៈ...បន្ទាប់ពី

ការប្រជុំអធិស្ឋានបានបញ្ចប់ ការប្រោសអ្នកជំងឺ និងការហៅឡើងមកអាសនៈត្រូវបានធ្វើឡើង ហើយព្រះបានរង់ចាំរហូតដល់នាងប្រែចិត្ត ហើយប្រគល់ជីវិតរបស់នាងដល់ទ្រង់ ហើយបន្ទាប់មកបានត្រឡប់មកវិញ ហើយព្យាបាលនាង។ ហើយនាងមាន... បញ្ហារបស់នាងបានធ្វើឱ្យនាងហើមអស់ជាច្រើនឆ្នាំ។ ហើយនាងបានធ្លាក់ចុះយ៉ាងខ្លាំង ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងរហូតដល់សូម្បីតែជើងរបស់នាងក៏មានស្នាមជ្រីវជ្រួញដែលបានឆ្លងពីនាង (សារធាតុពុល) ចេញពីរាងកាយរបស់នាង។ មានអារម្មណ៍ល្អជាងអ្វីដែលនាងមិនធ្លាប់មានក្នុងរយៈពេលជាច្រើនឆ្នាំមក ឃើញទេ? ហើយរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់ដោយព្រះគុណដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ធ្វើដូច្នេះ! ខ្ញុំគិតថាវានិយាយអំពីរឿងនេះ មែនទេ បងស្រីរូដ? ហើយរបៀបដែលទ្រង់ធ្វើ! បន្ទាប់ពី... និយាយអ្វី? [បងស្រី រូដ និយាយថា "នាងបានស្រកទម្ងន់៧ជោនកាលពីសប្តាហ៍មុន។"—អេដ។] ប្រាំពីរជោនក្នុងមួយសប្តាហ៍។ អូ ទ្រង់ជាព្រះ មែនទេ?

353 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកពីមូលហេតុដែលខ្ញុំបាននិយាយទៅកាន់បងប្រុសនេរីល... ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាគាត់មានសារសម្រាប់យប់នេះ។ គាត់បាននិយាយថា "អត់ទេ" គាត់មិនមានទេ។ ហើយខ្ញុំមានសំណួរមួយចំនួនដែលនៅសេសសល់នៅទីនេះ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានកាតព្វកិច្ចខាងសីលធម៌ក្នុងការចុះមកទីនេះ ហើយឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំមានពីរ ឬបីទៀត ខ្ញុំប្រហែលជាមិនទទួលបាននៅយប់នេះទេ។

354 ខ្ញុំចង់បង្ហាញអ្នកនូវអ្វីមួយដែលទើបតែបានប្រគល់ពីគ្រូអធិប្បាយ។ បងប្រុសនេរីលគ្រាន់តែ ឬ បៀលឡឺទើបតែនាំពួកគេមកឯខ្ញុំ។ [បងប្រុស ប្រាណហាំ ឆ្លើយសំណួរប្រាំបីខាងក្រោម នៅក្នុងផ្នែកទី III ជាសំណួរ ៦៧ ដល់ ៧៤—អេដ។]

តើថ្មតំណាងឱ្យអ្វីនៅក្នុងវិវរណៈ ២១:១៩ និង២០?

ពន្យល់អំពីសត្វទាំងបួននៃវិវរណៈ ៥...គាត់មានន័យថា ៦ វាមិនមែនជាវិវរណៈ ៥ ទេ វាជា ៦ តាមខ្ញុំគិត។

ហើយតើនរណាជាអ្នកចាស់ទុំទាំងម្ភៃបួននាក់?

តើខ្សែក្រហមនៃលោកុប្បត្តិ ៣៨ មានន័យយ៉ាងណា?

តើអំណោយដែលត្រូវបញ្ជូនមកទាក់ទងនឹងការស្លាប់របស់សាក្សីពីរនាក់ វិវរណៈ ១១ នៅឯណា?

**តើពួកបរិសុទ្ធនឹងទៅឯណាបន្ទាប់ពីរជ្ជកាល-ពាន់ឆ្នាំ? ហើយតើពួកគេនឹងមានរូបកាយបែបណា?**

**តើយើងនឹងជំនុំជំរះទេវតាដោយរបៀបណា?**

**តើសក់អ្វីទៅដែលទេវតានៃកូរិនថូសទីមួយនិយាយ?**

355 និយាយអំពីរឿងល្អខ្លះ នោះជារឿងល្អខ្លះ។ ខ្ញុំប្រហែលជានឹងមិនទៅរកពួកគេនៅយប់នេះទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមយកគេពេលក្រោយដែលយើងចូលមកដល់សាច់រឿងនោះ។

356 ខ្ញុំមានរឿងល្អខ្លះនៅទីនេះយប់នេះ ដូច្នោះ យើងគ្រាន់តែអធិស្ឋានឥឡូវនេះហើយសុំព្រះអម្ចាស់ឱ្យជួយយើង ហើយយើងចូលទៅក្នុងពួកគេសម្រាប់បន្ទាប់ អូសាមសិបប្រាំ សែសិបនាទី។

357 ឥឡូវនេះ សូមប្រទានពរដល់ព្រះវរបិតានៃស្ថានសួគ៌ យើងមានអំណរគុណចំពោះទ្រង់ចំពោះអ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង ។ ហើយ អូ វាពិតជាអស្ចារ្យណាស់ដែលព្រះគុណរបស់ទ្រង់មានដល់យើង។ ទូលបង្គំកំពុងគិតថាឥឡូវនេះ យប់មួយហើយដៃគូតូចរបស់ទូលបង្គំ អូ ឈឺធ្ងន់ ហើយទ្រង់បានជួយទានពេលវេលា។ គ្រុនក្តៅរបស់នាងចាប់ផ្តើមបែកចេញតាំងពីម៉ោងនោះមក ហើយបានចប់សព្វគ្រប់ហើយ។ ទូលបង្គំសូមអរគុណទ្រង់។ ហើយ... គ្រាន់តែអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងនៅជាមួយនឹងអ្នករាល់គ្នាដែលបានស្នើសុំនៅយប់នេះ។ ហើយយើងដឹងតិចតួចទេ រហូតដល់វាមកដល់ផ្ទះរបស់យើង តើវាមានន័យយ៉ាងណា ការអធិស្ឋានដ៏ខ្លី។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ...របៀប—របៀបដែលទ្រង់ពិតត្រង់ប៉ុណ្ណា។ នៅម៉ោងនោះ គ្រូពេទ្យនឹងដើរចេញ ហើយនិយាយថា “អត់ដឹងទេ មិនដែលឃើញអ្វីធ្វើអីចឹងសោះ” បន្ទាប់មក ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវយាងទៅកន្លែងកើតហេតុ។

358 ឱព្រះអង្គអើយ ទ្រង់ពិតត្រង់ចំពោះយើងណាស់ ហើយយើងមានសេចក្តីរីករាយជាខ្លាំងចំពោះវា។ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានឱ្យទ្រង់អត់ទោសឱ្យយើងរាល់គ្នានូវការខ្ជិលច្រអូសរបស់យើង និងវិធីដ៏ល្ងង់ខ្លៅរបស់យើង។ ហើយ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមចងចាំយើងថា ពួកយើងជាមនុស្សសាច់ឈាមនៅក្នុងពិភពដ៏ត ពិភពនៃភាពងងឹត និងអំពើបាប និងភាពរីករវ។ ហើយយើងកំពុងសម្លឹងមើលតាមរយៈរបាំង ដូចជា នៅលើមុខរបស់យើង ហើយយើងគ្រាន់តែឃើញ និងដឹងដូចដែល

យើងធ្វើជាមនុស្សនៅទីនេះ។ ប៉ុន្តែនៅថ្ងៃណាមួយនៅពេលដែលវាំងនននោះត្រូវបានលើក យើងនឹងឃើញទ្រង់ទល់មុខគ្នា ហើយដឹងដូចដែលយើងបានស្គាល់។ នោះជាថ្ងៃដែលយើងចង់បាន។

359 ទូលបង្គំទូលអង្វរព្រះវរបិតាអើយ ឥឡូវនេះ សូមទ្រង់ជួយទូលបង្គំយើងខ្ញុំនៅពេលទូលបង្គំព្យាយាមចែកចាយដល់មនុស្សនូវព្រះបន្ទូលនៃព្រះ តាមការស្នើសុំរបស់ពួកគេ។ យកជំងឺទាំងអស់ចេញពីយើង។ យើងត្រូវការទ្រង់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយយើងអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងផ្តល់វា។ សូមឲ្យព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់បានប្រទានមកយើងខ្ញុំផង ដ្បិតយើងបានទូលសូមក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

360 ឥឡូវនេះ ក្នុងការឆ្លើយសំណួរ ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកពូកែជាងគេនៅក្នុងប្រទេសទេអ្នកដឹងហើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងឆ្លើយត្រឹមតែចំនេះដឹងរបស់ខ្ញុំ។

361 នេះជារឿងមួយដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើមនៅយប់នោះ ហើយខ្ញុំត្រូវឈប់៖

60. “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។” (អ្នករាល់គ្នានៅចាំថា នោះជាសំណួរដែលខ្ញុំបានសួរ។ ឥឡូវនេះបានរកឃើញនៅក្នុង កូរិនថូសទី១ ជំពូក១២)... នៅពេលយើង...ទទួលបានកំណើតថ្មី វាកើតឡើង។ វាជានេះ...តើនេះជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ឬជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅពេលក្រោយ ឬក៏ជាការបំពេញ?

362 ឥឡូវនេះ មានចម្ងល់មួយ ហើយយើងអាចចំណាយពេលដែលនៅសល់លើវា នៅយប់នេះនិងយប់ថ្ងៃស្អែកជាដើម។ វានឹងគ្របដណ្តប់...វានឹង—វានឹងយក និងចងព្រះគម្ពីរទាំងមូលជាមួយគ្នា។ បទគម្ពីរនីមួយៗត្រូវភ្ជាប់យ៉ាងត្រឹមត្រូវជាមួយនឹងបទគម្ពីរផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។

363 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែព្យាយាមធ្វើវាដោយសង្ខេប សាមញ្ញដូចដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើវា អត់ទេ នៅពេលអ្នកជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ នោះអ្នកនឹងមានកំណើតថ្មី។ ពេលអ្នកជឿលើព្រះអម្ចាស់ អ្នកនឹងទទួលបានគំនិតថ្មី ជីវិតថ្មី ប៉ុន្តែវាមិនមែនជាបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនោះទេ។ ឃើញទេ? អ្នកបានកើតជាថ្មី ពេលអ្នកជឿ អ្នកមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ វាជាអំណោយទាននៃព្រះដែលប្រទានដល់អ្នកតាមរយៈព្រះគុណដ៏អធិបតេយ្យ ដោយការទទួលយក

អំណោយទានដែលព្រះប្រទានដល់អ្នក។ “ទ្រង់—អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” មានជីវិត អស់កល្បជានិច្ច នោះជាកំណើតថ្មី អ្នកបានប្រែចិត្ត វាមានន័យថាអ្នក “បាន ប្រែក្លាយ។”

364 ប៉ុន្តែពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាក់អ្នកចូលទៅក្នុងរូបកាយ របស់ព្រះគ្រីស្ទដោយគោរពតាមអំណោយទានសម្រាប់ការបម្រើ។ វាមិនធ្វើ ឱ្យអ្នកក្លាយជាគ្រីស្ទានទៀតទេ វាគ្រាន់តែដាក់អ្នកចូលទៅក្នុងរាងកាយនៃ អំណោយទាន។ ឃើញទេ? “ឥឡូវនេះ ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ” (កូរិនថូសទី១ ជំពូក១២) “យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងរូបកាយតែមួយ។ ឥឡូវនេះ” ប៉ុលនិយាយថា “មានអំណោយទានផ្សេងៗគ្នា ហើយនៅក្នុងរូបកាយ នេះមានអំណោយទានខាងវិញ្ញាណចំនួនប្រាំបួន។” ហើយនៅក្នុងរាងកាយ នេះ...អ្នកត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយ ដើម្បីមានអំណោយទានមួយ ក្នុងចំណោមអំណោយទានទាំងនេះ។ ពួកគេមកជាមួយរាងកាយ។

365 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ដូចជានៅឆ្ងាយជាងមានជីវិតអស់កល្ប និងជាគ្រីស្ទាន អ្នក គឺជាគ្រីស្ទាននៅពេលដែលអ្នកជឿ។ ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជាការជឿទេ គឺពិតជា ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ហើយទទួលយកទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ អ្នក។ អ្នកបានកើតជាថ្មីនៅទីនោះ ហើយមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ព្រះចូលមក ក្នុងអ្នក។

366 ឥឡូវនេះមើលចុះ ជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក មានជីវិតដ៏នៅ អស់កល្បជានិច្ច ហើយមិនចូលទៅក្នុងការជំនុំជម្រះឡើយ ប៉ុន្តែបានឆ្លងផុតពី សេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត។” អ្នកគឺជាមនុស្សថ្មីនៅពេលនោះ។ បន្ទាប់មក ប៉ុល បានជួបមនុស្សខ្លះក្នុងកិច្ចការ ១៩។ ពួកគេបានឲ្យពួកគេជាអ្នកអធិប្បាយនៅ ទីនោះ ដែលជាមេធាវីដែលបានប្រែចិត្តជឿដោយឈ្មោះអំប៉ូឡូស។ ហើយអំប៉ូ ឡូសគឺជាបុរសខ្លាំងម្នាក់ក្នុងបទគម្ពីរ ហើយគាត់កំពុងតែបញ្ជាក់ដោយបទគម្ពីរថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ?

367 ឥឡូវនេះមើល។ អំប៉ូឡូស តាមរយៈព្រះបន្ទូល គឺជាការបញ្ជាក់ដោយ ព្រះបន្ទូល។ “សេចក្តីជំនឿកើតមកដោយការស្តាប់ឮ ហើយការស្តាប់ឮព្រះបន្ទូល។”

អ្នកណាដែលស្តាប់ព្រះបន្ទូលខ្ញុំ ហើយជឿលើព្រះអង្គដែលបានចាត់ខ្ញុំមក នោះ មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។” អ្នកយល់បានទេ? អំប៉ុទ្យស តាមព្រះបន្ទូល កំពុងតែ បញ្ជាក់។ ហើយអ្នកទាំងនេះគឺជាគ្រីស្ទាន ពួកគេជាអ្នកដើរតាម ជាពួកសិស្ស។ ហើយអំប៉ុទ្យសកំពុងតែបញ្ជាក់ដោយព្រះបន្ទូលថា ព្រះយេស៊ូវគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ហើយពួកគេមានសេចក្តីអំណរជាខ្លាំង ហើយបានទទួលព្រះបន្ទូល ប៉ុន្តែដឹងតែពី បុណ្យជ្រមុជទឹករបស់លោកយ៉ូហានប៉ុណ្ណោះ។

368 កាលលោកប៉ុលឆ្លងកាត់ឆ្នេរខាងលើនៃក្រុងអេរេសូរ លោកឃើញសិស្ស ទាំងនេះ ហើយលោកមានប្រសាសន៍ថា “តើអ្នកបានទទួលព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធារាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?” ឃើញទេ?

369 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលអ្នកជឿ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកមាន ជីវិតអស់កល្ប។” នោះជាកំណើតថ្មី។ នោះគឺជាការផ្លាស់ប្តូរបស់អ្នក ផ្លាស់ ប្តូរ។ ប៉ុន្តែ ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាអំណាចនៃព្រះ ដែល អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកចូល ហើយត្រូវទទួលអំណោយទានខាងវិញ្ញាណ ទាំងប្រាំបួននេះដើម្បីធ្វើការតាមរយៈអ្នក ដូចជា អធិប្បាយ អ្នកផ្សាយដំណឹងល្អ សាវ័ក គ្រូគង្វាល ហោរា...ហើយអំណោយទាំងអស់នៃរូបកាយចូលមកក្នុងនេះ ពេលអ្នកទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយនេះ។ ហើយនោះជា...មិនធ្វើឱ្យអ្នក ក្លាយជាគ្រីស្ទានទៀតទេ វាគ្រាន់តែកំណត់ឱ្យអ្នកមានជំហរប៉ុណ្ណោះ។ នៅកន្លែង មួយដើម្បីធ្វើជាវិញ្ញាណប្រើក្នុងក្រុមជំនុំនៃព្រះដ៏មានព្រះជន្មរស់។ ឥឡូវនេះអ្នក យល់បានទេ? ឃើញទេ?

370 ឥឡូវនេះសំណួរគឺ...ចូរយើងឆ្លើយវាម្តងមួយៗ មានបីសំណួរ។

**“ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង រូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។”**

នោះជាការត្រឹមត្រូវ កូរិនថូសទី១ ជំពូក១២ និងផ្តល់ចម្លើយចំពោះរឿងនោះ។ ត្រូវហើយ។

**ពេលនោះយើងទទួលកំណើតថ្មី តើនេះកើតឡើងឬ? តើនៅពេលណា?**

371 នោះហើយជាអ្វីដែលពួកគេចង់ដឹង បាទ...“ដោយវិញ្ញាណតែមួយ...” ទេ។ ទេ។ “ដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក



ក្នុងរូបកាយតែមួយ។” សូមមើល នោះមិនមែនជាពេលដែលកំណើតថ្មីចាប់ផ្តើមទេ កំណើតថ្មីចាប់ផ្តើមនៅពេលអ្នកជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

372 ឥឡូវឃើញថាមិនមាន...មិនមានរឿងមួយណា...ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។ តើ អ្នកអាចធ្វើអ្វីបានក្រៅពីជឿ? តើអ្នកអាចធ្វើអ្វីបានទៀត? តើអ្នកអាចធ្វើអ្វីបាន ច្រើនជាងការជឿលើវាទេ? ប្រាប់ខ្ញុំរឿងមួយដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ គ្មានរឿងមួយ ដែលអ្នកអាចធ្វើបានក្រៅពីជឿលើវាទេ។ ឥឡូវនេះ បើមានអ្វីមកក្រៅការជឿរបស់ អ្នក វាមិនមែនជាទង្វើរបស់អ្នកទេ វាជាទង្វើរបស់ព្រះ។ ដូច្នោះ...

373 ឥឡូវនេះប្រសិនបើយើងនិយាយថានៅពេលដែលអ្នក...ឃើញច្រើនដង ច្រើនដង មនុស្សទទួលយក “ភស្តុតាងដំបូងនៃការនិយាយភាសាដទៃ” ជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយពេលខ្លះអង្រួនមនុស្ស ឬវាយគេ ហើយទះគេដោយ និយាយថា “និយាយ។ និយាយ។ និយាយ។ និយាយ។” អ្នកដឹងទេ និយាយពាក្យ ម្តងហើយម្តងទៀត “និយាយ។ និយាយ។ និយាយ។” សូមមើល វាជាអ្វីដែល អ្នកកំពុងធ្វើដោយខ្លួនឯង។ និង—និង—ហើយវាមិនមែនទេ...វាមិនមែនទេ...វា —វាគ្មានអ្វីសោះ។ អ្នកអាចនឹងមានការយល់ច្រឡំនៃភាសាដទៃ។ អ្នកអាចទទួល បាន—រឿងជាច្រើន និងអារម្មណ៍។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើមានអ្វីមកក្រៅពីជំនឿផ្ទាល់ខ្លួន របស់អ្នក នោះវាត្រូវតែជាអំណោយដ៏ទៃវាភាពនៃព្រះដែលបានប្រទានដល់អ្នក ។ ឃើញទេ?

374 “ហើយដោយព្រះវិញ្ញាណតែមួយ យើងទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកក្នុងរូបកាយតែមួយ។” នោះជាការត្រឹមត្រូវ ឃើញទេ? ពិធីបុណ្យជ្រមុជ នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាទង្វើខុសពីកំណើតថ្មី។ មួយគឺកំណើត មួយគឺជាបុណ្យ ជ្រមុជទឹក។ មួយនាំមកនូវជីវិតដ៏អស់កល្បរបស់អ្នក មួយទៀតផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវ អំណាច។ វាផ្តល់អំណាចទៅក្នុងជីវិតអស់កល្ប ឃើញទេ ដើម្បីដំណើរការ។ ឥឡូវ អ្នកយល់វាបានទេ? យល់។ ត្រូវហើយ។

375 ឥឡូវនេះនេះគឺជាមួយទៀត មកទីពីរ ល្អបំផុតដែលខ្ញុំមានពួកគេនៅយប់ នោះ៖

61. តើវិញ្ញាណរបស់ព្រះយេស៊ូវនៅឯណា ក្នុងបីថ្ងៃដែលព្រះសពទ្រង់នៅក្នុងផ្នូរ? តើព្រះវិញ្ញាណទ្រង់នៅឯណា?

376 ឥឡូវនេះ វិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ ប្រសិនបើអ្នកមើលតាមបទគម្ពីរ... ជាការប្រសើរណាស់ យើងអាចនាំកន្លែងជាច្រើន។ ប៉ុន្តែ ខ្ញុំឆ្ងល់ថា តើអ្នកណាមានគម្ពីរ? បងប្រុស ស្រ្តីកេតី តើអ្នកមានព្រះគម្ពីរទេ? ត្រូវហើយ។ បងប្រុស នេវីល តើអ្នកមានមួយទេ? អានឱ្យខ្ញុំ ទំនុកតម្កើង ១៦:១០។ ហើយអ្នកណាទៀត? បងស្រី រូដ តើអ្នកមានព្រះគម្ពីរនៅទីនោះទេ? បងប្រុស ស្រ្តីកេតី (មិនអីទេ មួយណាក៏ដោយ) អ្នកអានឱ្យខ្ញុំ កិច្ចការ ២:២៧ កិច្ចការ ២:២៧។

377 ហើយឥឡូវនេះ កន្លែងដំបូង នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវសុគត... ពេលអ្នកស្លាប់ រូបកាយក៏ស្លាប់។ ពាក្យស្តាប់មានន័យថា “ការបែកចេញ” គ្រាន់តែត្រូវបែកពីមនុស្សជាទីស្រលាញ់របស់អ្នក។ ប៉ុន្តែនៅទីនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលនេះនៅក្នុងយ៉ូហានជំពូកទី១១។ “អ្នកដែលស្លាប់...” មិនមែន... ខ្ញុំសូមទោសម្តងទៀត នោះគឺនៅក្នុង យ៉ូហាន ៥:២៤ “អ្នកណាដែលស្លាប់ពាក្យខ្ញុំ នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

378 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលទៅកាន់នាងម៉ាថា ដែលមកទទួលព្រះអង្គថា... នាងបាននិយាយថា “ប្រសិនបើទ្រង់នឹងនៅទីនេះ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំនឹងមិនស្លាប់ទេ។ ប៉ុន្តែ ទោះបីជាឥឡូវនេះ អ្វីក៏ដោយដែលទ្រង់ទូលសូមព្រះ នោះព្រះនឹងប្រទានដល់ទ្រង់។”

379 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជាសេចក្តីរស់ឡើងវិញ និងជាជីវិត។” ឃើញទេ? “អ្នកណាដែលជឿលើខ្ញុំ ទោះជាស្លាប់ទៅក៏ដោយ ក៏អ្នកនោះនឹងមានជីវិតដែរ ហើយអ្នកណាដែលរស់នៅ ហើយជឿលើខ្ញុំ អ្នកនោះនឹងមិនស្លាប់ឡើយ។”

380 ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ មានផ្នែកមួយនៃពួកយើងដែលមិនស្លាប់។ ហើយដូចដែលខ្ញុំទើបនឹងចូលមកតាមបន្ទាត់នៃបទគម្ពីរ អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលមានការចាប់ផ្តើមមានការបញ្ចប់។ វាគឺជាអ្វីដែលមិនមានការចាប់ផ្តើម ដែលគ្មានទីបញ្ចប់។ ហេតុនេះហើយបានជានៅពេលដែលយើងទទួលយកព្រះគ្រិស្តជាព្រះ យើងក្លាយទៅជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ ហើយជីវិតរបស់យើងគឺគ្មានទីបញ្ចប់ដូចជីវិតរបស់ព្រះគឺគ្មានទីបញ្ចប់ដែរ យើងមានជីវិតអស់កល្ប។

381 ឥឡូវនេះ ពាក្យដាវៀងរហូត យើងបានឆ្លងកាត់វាហើយ។ ពាក្យថាដាវៀងរហូត គឺ “ចន្លោះពេលមួយ” ដាវៀងរហូតនិង (ការភ្ជាប់) ដាវៀងរហូត។ ហើយយើងបានរកឃើញនៅទីនេះថាវាមាន—វាមានទីបញ្ចប់ ដូចជាទុក្ខវេទនាទាំងអស់

ហើយជំងឺទាំងអស់ ទុក្ខព្រួយ និងទណ្ឌកម្មទាំងអស់ ហើយនរកខ្លួនឯងក៏ត្រូវមាន ទីបញ្ចប់ដែរ។

382 ប៉ុន្តែជីវិតអស់កល្បគ្មានទីបញ្ចប់ឡើយ ព្រោះវាគ្មានការចាប់ផ្តើមឡើយ។ វា មិនអាចស្លាប់បានទេ ព្រោះវាមិនដែលកើតមក។ វាគ្មានការចាប់ផ្តើមនៃថ្ងៃ វាគ្មាន ការបញ្ចប់នៃពេលវេលា។ ឥឡូវនេះ មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលយើងអាចរស់នៅ អស់កល្បជានិច្ច គឺតាមរយៈការទទួលអ្វីមួយដែលជាអស់កល្បជានិច្ច។ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់គឺ មុនពេលមានអ្វី វាគឺជាព្រះ។ ព្រះមិនដែលមានការចាប់ផ្តើមឬការ បញ្ចប់ទេ។

383 ហើយព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យនេះ។ យើងបានគូររូបទ្រង់ដូចជា —ពណ៌ប្រាំពីរនៃឥន្ទធនូដែលគ្របដណ្តប់... ធូពិតជានឹងគ្របដណ្តប់ផែនដី ប្រសិនបើវាមិនបានវាយប្រហារផែនដី។ វាគ្រាន់តែជាទឹកនៅក្នុងរង្វង់នៃរាងកោង នៃផែនដីប៉ុណ្ណោះ ដែលធ្វើឲ្យវាកើតឡើង។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ដូចជាព្រះគឺអស់កល្ប ជានិច្ច ហើយទ្រង់គឺល្អឥតខ្ចោះ៖ សេចក្តីស្រឡាញ់ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ សន្តិភាពដ៏ ល្អឥតខ្ចោះ សេចក្តីអំណរដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ការបូជាដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ វិញ្ញាណទាំងប្រាំពីរ (ដូចដែលយើងទទួលបាននៅក្នុងវិវរណៈ) ពួកគេចេញមក ត្រូវបានបង្កើតឡើងជា ព្រះ គឺល្អឥតខ្ចោះ។ អ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីនោះគឺជាអ្វីដែលត្រូវបានបំប្លែងពីនោះ។

384 ឥឡូវនេះ មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលយើងអាចត្រលប់មកភាពល្អឥតខ្ចោះ វិញ គឺត្រូវត្រលប់មកវិញជាមួយនឹង (ភាពគ្រប់លក្ខណ៍ ដែលជាព្រះ)។ បន្ទាប់មក យើងមកដល់ភាពគ្រប់លក្ខណ៍ បន្ទាប់មកយើងមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច ដោយ គ្មានទីបញ្ចប់ ឬគ្មាន—គ្មានអ្វីទាំងអស់ វាគឺជាជីវិតអស់កល្បជារៀងរហូត។

385 ឥឡូវនេះគាត់និយាយអំពីព្រលឹង...វិញ្ញាណ។ យើងខ្ទប់សាកសពរបស់យើង នៅលើផ្ទៃរបស់ពួកហិស្តូទ្រប់ផុតរបស់យើង សម្រាប់រូបកាយនេះ។ និងរាងកាយ... នៅក្នុងកន្លែងដំបូងនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ ដែលជាឡូហ្គោសដែលបានចេញពី ព្រះ...

386 ឬដូចដែលខ្ញុំបានឆ្លងកាត់វា កាតូលិកហៅវាថា “ភាពជាកូនដ៏អស់កល្ប របស់ព្រះ។” ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកន្លងមក ពាក្យនេះក៏គ្មានន័យដែរ។ សូម មើល មិនអាចមានកូនប្រុសដ៏អស់កល្បមួយបានទេ ពីព្រោះកូនប្រុសត្រូវតែ មានការចាប់ផ្តើម។ ដូច្នេះហើយ ព្រះយេស៊ូវមានការចាប់ផ្តើម ព្រះជាម្ចាស់គ្មាន

ការចាប់ផ្តើមទេ? ឃើញទេ? ប៉ុន្តែព្រះរាជបុត្រាគឺជា...មិនមែនជាកូនដ៏អស់កល្ប  
ទេ ប៉ុន្តែ ព្រះរាជបុត្រាដែលគង់នៅជាមួយនឹងព្រះវរបិតា កាលពីដើមដំបូង គឺជា  
ឡូហ្គោស ដែលចេញពីព្រះ។

387 ហើយវាគឺជាតេអូជានីរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដែលបានចេញទៅ។ ជាទម្រង់  
មនុស្ស ដែលមិនមានភ្នែកដូចអ្នកឃើញ ជាភ្នែកដែលប្រសើរ។ វាមិនមានត្រចៀក  
ដូចអ្នកស្តាប់ឮទេ ប៉ុន្តែការស្តាប់បានកាន់តែឆ្ងាយ។ សូមមើល វាគឺជាទេអូជា  
នី ដែល ឥន្ទធនូទាំងអស់នេះ ថ្កោលទោសទៅជាមួយ—ទ្រឹស្តី។ លោកម៉ូសេ  
បានឃើញវាពេលវាឆ្លងកាត់ថ្មដូចនោះ។ គាត់ឃើញផ្នែកខាងក្រោយ គាត់បាន  
និយាយថា “វាមើលទៅដូចជាបុរស។”

388 អំប្រាហាំបានឃើញទ្រង់ ពេលទ្រង់ចុះមកក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស ហើយ  
បរិភោគកូនគោ ផឹកទឹកដោះគោ បរិភោគបំរ។ អំប្រាហាំបានឃើញទ្រង់ ខណៈ  
ដែលទ្រង់ទើបតែចូលទៅ ហើយក៏បាត់ទៅភ្លាមពីវា។ យើងបានរកឃើញថា  
រាងកាយរបស់យើងត្រូវបានបង្កើតឡើងពីដប់ប្រាំមួយធាតុនៃផែនដី ពួកគេ  
គ្រាន់តែមកជាមួយគ្នា។ ព្រះជាម្ចាស់ដាក់ពួកគេជាមួយគ្នា ហើយដាក់ទេវតាពីរអង្គ  
ចូលក្នុងរាងកាយទាំងនេះ ទេវតាដែលឈរនិយាយ។ ហើយទេវតាគឺជាបុរស...  
ហើយនៅពេលនោះ។

389 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ យើងរកឃើញថា តើនរណាជាមិលគីស្យា  
ដែកប៉ុន្តែជាព្រះផ្ទាល់! វាមិនអាចគ្មាននរណាម្នាក់ទៀតទេ ដ្បិតទ្រង់ជាស្តេចសា  
ឡឹម ដែលជាក្រុងយេរូសាឡឹម។ ទ្រង់គ្មានឪពុកឬម្តាយទេ មិនអាចជាព្រះយេស៊ូវ  
បានទេ ព្រោះទ្រង់មានឪពុកនិងម្តាយ។ ទ្រង់គ្មានថ្ងៃកំណើត គ្មានទីបញ្ចប់នៃ  
ជីវិត។ មានតែមួយគត់ដែលមាននោះ នោះគឺជាព្រះ។ វាគឺជាព្រះដែលគង់នៅទីនេះ  
ក្នុងតេអូជានី។ឃើញទេ? កត់សម្គាល់ ស្តេចសាឡឹម។

390 ឥឡូវនេះ ព្រះបានរស់នៅតាមសម័យកាល តាមរយៈរាស្ត្ររបស់ទ្រង់។ គឺជា  
ព្រះដែលគង់នៅក្នុងព្រះបាទដាវីឌ ដែលបានតាំងទ្រង់ឡើងលើភ្នំ ហើយទ្រង់ជា  
ស្តេចដែលគេបដិសេធ ហើយយំ។ ព្រះវិញ្ញាណដដែលនោះបានសម្តែងនៅក្នុង  
ព្រះយេស៊ូវ ជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះបាទដាវីឌ ដែលត្រូវបានគេបដិសេធនៅក្រុងយេ  
រូសាឡឹម ហើយបានយំ។

391 យ៉ូសែបបានលក់ដោយប្រាក់សាមសិបដួង ត្រូវបានស្អប់ដោយបងប្រុស របស់គាត់ ជាទីស្រឡាញ់របស់ឪពុក អង្គុយនៅខាងស្តាំព្រះចៅជាដាន ហើយ គ្មាននរណាអាចមកបានឡើយ លើកលែងតែ...មកតាមរយៈយ៉ូសែប ហើយត្រែ ក៏បន្លឺឡើង ហើយគ្រប់ទាំងជង្គង់ក៏លុតចុះចំពោះយ៉ូសែបៈ ប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទ ដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទដែលរស់នៅតាមរយៈមនុស្ស ទាំងនោះ។ ឃើញទេ?

392 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគត វាគឺជាព្រះដែលបាន បង្ហាញនៅក្នុងសាច់ឈាម។ ព្រះបានក្លាយជាមនុស្ស។ នៅក្នុងច្បាប់នៃការប្រោស លោះ មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលបុរសម្នាក់អាចប្រោសលោះទឹកដីអ៊ីស្រាអែល ដែលបានបាត់បង់ គាត់ត្រូវតែជាសាច់ញាតិ។ គាត់ត្រូវតែជាសាច់ញាតិជិតស្និទ្ធ។ សៀវភៅនាងរស់ពន្យល់យ៉ាងស្អាត ហើយគាត់ត្រូវតែជាសាច់ញាតិ។ ដូច្នេះ ព្រះ ត្រូវក្លាយជាញាតិចំពោះមនុស្ស ដើម្បីឲ្យមនុស្សអាចក្លាយជាញាតិរបស់ព្រះ។ ឃើញទេ?

393 ទ្រង់មានវិញ្ញាណនៅក្នុងទ្រង់ មនុស្សមានវានៅពេលគាត់បានកើត ព្រោះវាជា វិញ្ញាណនៃធម្មជាតិ។ វាជាវិញ្ញាណនៃលោកិយ វាគឺជាវិញ្ញាណនៃ—ព្រះនៃលោកិយ នេះ។ គាត់គ្រាន់តែជាកូនចៅរបស់អ័ដាំមប៉ុណ្ណោះ។

394 ដើមឈើបន្តពូជដោយខ្លួនឯង។ រុក្ខជាតិបន្តពូជដោយខ្លួនឯង។ សត្វបន្តពូជ ខ្លួនឯង។ មនុស្សបន្តពូជខ្លួនឯង។ ពួកវាជាផលផ្លែនៃការបង្កើតដើម។ យល់បាន?

395 ឥឡូវនេះ ពេលមនុស្សកើតមក កើតមកដោយវិញ្ញាណក្នុងលោកិយនេះ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលគាត់ត្រូវកើតម្តងទៀត។ ព្រោះវិញ្ញាណនេះកើត ចេញពីការចាប់កំណើតដោយឪពុក និងម្តាយ ដែលជាការរួមភេទ ហើយពិតជា មិនអាចរស់នៅជារៀងរហូតបានទេ។ ដូច្នេះគាត់ត្រូវតែកើតម្តងទៀត។ ហើយ មុននឹងគាត់អាចធ្វើវាបាន ព្រះជាម្ចាស់ត្រូវតែយាងចុះមក ហើយបង្កើតផ្លូវឱ្យ គាត់កើតជាថ្មី ដោយសារគាត់គ្មានផ្លូវដើម្បីលោះខ្លួន គាត់ក៏គ្មានសង្ឃឹម។ គាត់ មិនបាន...ដោយគ្មានក្តីសង្ឃឹម ដោយគ្មានព្រះ ដោយគ្មានព្រះគ្រីស្ទ នៅក្នុងលោ កិយនេះ បាត់បង់ និងវង្វេងទៅ។ គាត់—គាត់...គ្មានអ្វីដែលគាត់អាចធ្វើដើម្បី សង្គ្រោះខ្លួនគាត់ឡើយ។ គាត់...រាល់...មិនថាគាត់ជាសម្តេចសង្ឃទេ ឬបើគាត់

ជាសម្តេចសង្ឃ ឬប្រសិនបើគាត់ជាសម្តេចប៉ាប មិនថាគាត់ជាអ្នកណាទេ គាត់ មានកំហុសដូចអ្នកដទៃទៀត។

396 ដូច្នេះត្រូវយកមួយដែលមិនមានទោសមកធ្វើ។ ហើយតែមួយគត់ដែលមិន មានកំហុសគឺព្រះផ្ទាល់។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានយាងចុះមក ហើយក្លាយជា មនុស្ស (ហើយទ្រង់បានយាងមកក្នុងទម្រង់នៃព្រះគ្រីស្ទ) បោះយុទ្ធានៃសេចក្តី ស្លាប់ យកទ្រនិចនៃសេចក្តីស្លាប់ចេញ ដើម្បីលោះយើង ដែលយើង...មិនមែន ដោយការប្រព្រឹត្តរបស់យើង ឬដោយសេចក្តីល្អរបស់យើងទេ (យើងគ្មានអ្វីទេ) ប៉ុន្តែដោយព្រះគុណទ្រង់ ដើម្បីបានសង្គ្រោះ។ បន្ទាប់មក យើងទទួលជីវិតរបស់ ទ្រង់ចូលក្នុងរូបកាយរមែងស្លាប់នេះ ហើយឥឡូវនេះ យើងជាបុត្រាបុត្រីនៃព្រះ ហើយមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងខ្លួនយើង។ យើងជាបុត្រាបុត្រីរបស់ព្រះ។ ដូច្នេះ ព្រះយេស៊ូវ មានព្រះជន្មរស់...

397 ហើយមិនថាមនុស្សអាក្រក់ឬល្អយ៉ាងណានោះទេ ពេលគាត់ត្រូវ...ពេល គាត់ចាកចេញពីផែនដីនេះ គាត់មិនស្លាប់ទេ។ គាត់នៅកន្លែងផ្សេងៗ ប៉ុន្តែគាត់ មានជីវិតដែលនឹងត្រូវវិនាស បន្ទាប់ពីគាត់បានទទួលទោសនៅនរកសម្រាប់ ការប្រព្រឹត្តរបស់គាត់ គាត់...ប៉ុន្តែជីវិតត្រូវតែឈប់។ មានជីវិតអស់កល្បតែមួយ ប្រភេទ។

398 ឥឡូវនេះ យើងបានឆ្លងកាត់វាហើយ។ បើមនុស្សអាចជាមនុស្សមានបាប ហើយទទួលទោសជាផ្សេងរហូត... គាត់មិនអាចត្រូវបានគេដាក់ទោសជាផ្សេងរហូត ទេលើកតែគាត់មានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។ ប្រសិនបើគាត់មានជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច គាត់បានសង្គ្រោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះមានតែមួយប្រភេទនៃជីវិតអស់កល្ប ជានិច្ច ហើយនោះគឺជា ស៊ូ ជីវិតរបស់ព្រះ។ ហើយគាត់មិនអាចស្លាប់បានទេ។

399 ប៉ុន្តែមនុស្សអាក្រក់នៅកន្លែងមួយនៃ—ការងំចាំ (នៅក្នុងទារុណកម្ម) សម្រាប់ ការជំនុំជំរះរបស់ពួកគេ (ត្រូវជំនុំជំរះតាមអំពើដែលបានធ្វើក្នុងរូបកាយ) នៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែយើង...អំពើបាបរបស់មនុស្សខ្លះដើរពីមុខគេ ខ្លះតាម ក្រោយ។

400 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងសារភាពអំពើបាបរបស់យើង ទ្រង់ត្រាន់តែ អត់ទោសឱ្យយើង ដូច្នេះហើយ យើងមិនត្រូវឈរលើការជំនុំជំរះរបស់ព្រះឡើយ។ អ្នកយល់បានទេ? មើល រ៉ូម ៨:១ “ដូច្នេះ ឥឡូវនេះ គ្មានការប្តោលទោសដល់

អ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវទេ។” នោះគឺនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ វាបានឆ្លងផុតពីសេចក្តីស្លាប់ទៅកាន់ជីវិត ឃើញទេ យើងមិនមានការថ្កោលទោស ហើយនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទយេស៊ូវ។ “នោះមិនមែនដើរតាមសាច់ឈាមទេ គឺដើរតាមព្រះវិញ្ញាណ។” ឃើញទេ? “អ្នកណាដែលស្តាប់ពាក្យខ្ញុំ ជឿលើព្រះអង្គដែលចាត់ខ្ញុំមក នោះមានជីវិតអស់កល្បជានិច្ច។”

401 ហើយប្រសិនបើខ្ញុំបានទទួលក្នុងព្រះគ្រីស្ទ ហើយព្រះគ្រីស្ទបានទទួលការជំនុំជំរះរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំបានទទួលយកការលើកលែងទោសរបស់ទ្រង់សម្រាប់អំពើបាបរបស់ខ្ញុំ តើព្រះអាចជំនុំជំរះខ្ញុំដោយរបៀបណា? ទ្រង់បានកាត់ទោសខ្ញុំរួចហើយ នៅពេលដែលទ្រង់ជំនុំជំរះព្រះគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំរួចពីការជំនុំជំរះ។ “ពេលដែលខ្ញុំឃើញឈាម នោះខ្ញុំនឹងរំលងអ្នករាល់គ្នា។” ឃើញទេ?

402 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ មនុស្សអាក្រក់មិនដូច្នោះទេ។ គាត់ចូលទៅក្នុងកន្លែងរងទុក្ខ។ ហើយយើងដឹងថានោះជាការពិត។ មនុស្សអាក្រក់នៅរស់។ គាត់នៅកន្លែងរងទុក្ខ។ គាត់នៅកន្លែងដែលគាត់មិនដឹង... នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកប្រាជ្ញខាងវិញ្ញាណ និងមជ្ឈិមទាំងឡាយហៅវិញ្ញាណនៃមនុស្សទាំងនេះដែលបន្តទៅមុខ ប្រភេទនៃរឿងកំប្លែងបែបកំប្លែងនិងកខ្វក់មួយចំនួន និងរឿងដែលពួកគេបំបែក ប្រសិនបើអ្នកធ្លាប់ឃើញវាខ្លះៗ ត្រូវហើយ។ ហេតុអ្វី? ពួកគេមិន...

403 សូមក្រឡេកមើលកញ្ញា បែបព្រី មុនពេលអត្ថបទរបស់ខ្ញុំបានទៅដល់ការអស្ចារ្យរបស់ជូនី ម៉ារតុន។ តើប៉ុន្មាននាក់អានអត្ថបទនោះ? បាទ អ្នកជាច្រើនបានអាន។ ហើយវាស្ថិតនៅក្នុង វីដេដី ឌីហ្គីស។ តើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ? មុននេះបន្តិច កញ្ញាបែបព្រី ដែលជាអ្នកខាងវិញ្ញាណដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលពិភពលោកធ្លាប់ស្គាល់។ ទំព័រចំនួន១២ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យលើរឿងរបស់នាង។ ហើយសម្រាប់ហាសិបឆ្នាំ... ពួកគេមាននាងទូទាំងពិភពលោក និងភស្តុតាងវិទ្យាសាស្ត្រ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង នោះគឺ “នាងនិយាយជាមួយមនុស្សស្លាប់យ៉ាងពិតប្រាកដ ហើយមនុស្សក៏ឡើងមក។” ជាអ្វី? ព្រះនាមរបស់ព្រះមិនត្រូវបានគេលើកយកមកនិយាយនៅពេលមួយ គ្មានការប្រែចិត្ត គ្មានការព្យាបាលដ៏ទេវភាព គ្មានអ្វីអំពីវា ឃើញទេ។

404 រឿងតែមួយគត់គឺមនុស្សទាំងនោះបានលើកឡើងគឺ “យ៉ូហាន តើអ្នកមិនស្គាល់ខ្ញុំទេឬ? ខ្ញុំគឺចចដែលនៅកន្លែងជាក់លាក់មួយ ហើយខ្ញុំបាន

ធ្វើដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះហើយដូច្នោះ-និង-ដូច្នោះ។ តើអ្នកចាំកន្លែងដែលយើងបានទៅ ហើយធ្វើវាទេ? សូមមើល នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលពួកគេដឹង។ ពួកគេទៅ។ កន្លង ធុតពី...ពួកគេគឺ—ពួកគេគ្មានសល់អ្វីក្រៅពីការជំនុំជំរះ។

405 ផ្លូវដែលដើមឈើទំនោរ នោះជាផ្លូវដែលវាធ្លាក់។ ហើយជាវដ្ឋដែលអ្នកស្លាប់... នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំប្រាប់ពីការខុសគ្នាពីការអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ស្លាប់ ឃើញទេ ការអង្វរករនៃការអធិស្ឋានឬ—ឬការប្រកបបូជាបូជារបស់ពួកបរិសុទ្ធ ជាដើម។ នេះបើយោងតាមព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាមិនល្អទេក្នុងការអធិស្ឋានឲ្យ អ្នកណាម្នាក់បន្ទាប់ពីគេទៅ។ ពួកគេបានបញ្ចប់។ ពួកគេគឺ...ពួកគេមាន...ពួកគេ បានឆ្លងកាត់បន្ទាត់រវាងសេចក្តីមេត្តាករុណា និងការជំនុំជំរះ។ ពួកគេបានទៅរក សេចក្តីមេត្តាករុណា ឬចាកចេញពីសេចក្តីមេត្តាករុណា។ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន បន្ទូលដូច្នោះ នៅក្នុងជំពូកទី ១៦ នៃ សាវកម៉ាថាយ ទ្រង់—ទ្រង់—ទ្រង់បានបង្រៀន វា ជំពូកទី 16 នៃម៉ាកុស ខ្ញុំជឿថាវា។ អ្នកមាននិងឡាសារ គ្មាននរណាម្នាក់ អាចឆ្លងកាត់ឈូងសមុទ្រនេះឡើយ ហើយមិនដែលឆ្លងកាត់ទេ! អ្នកនៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ដូច្នោះវាដោះស្រាយវា។

406 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះគ្រីស្ទបានសុគត អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែធ្វើជា សាក្សីថាទ្រង់គឺជាព្រះគ្រីស្ទ។ ឥឡូវនេះសូមទៅកាន់សំណួររបស់អ្នក។ រឿងដំបូង គ្រាមិនព្រមបញ្ចេញពន្លឺ ព្រះអាទិត្យបានលិចចុះ ព្រះច័ន្ទនឹងមិនផ្តល់ពន្លឺដល់វា ទេ ផែនដីបានបះបោរលើថ្មរបស់វា នៅពេលដែលទ្រង់សោយទិវង្គត។ ហើយទ្រង់ បានយាងទៅ ហើយអធិប្បាយដល់ព្រលឹងដែលជាប់គុក ដែលមិនបានប្រែចិត្ត ដោយការអត់ធន់នៃសម័យណូអេ។ ទ្រង់ ពួកគេត្រូវតែទទួលស្គាល់។ មើលនោះ នៃ! ហើយប្រសិនបើដោយចៃដន្យ មានមនុស្សមានបាបនៅទីនេះនៅយប់នេះ សូម គិតមួយនាទី។ នៅថ្ងៃណាមួយដំណឹងល្អនេះដែលអ្នកកំពុងតែឮបានអធិប្បាយ នៅពេលនេះ អ្នកនឹងត្រូវធ្វើជាសាក្សីដោយវា។ កន្លែងណាមួយអ្នកនឹងលុតជង្គង់ របស់អ្នក ដោយមិនគិតពីអ្នកជានរណា។ វាប្រហែលជាមួយម៉ឺនឆ្នាំចាប់ពីថ្ងៃនេះ ទៅ វាប្រហែលជាមិនទាន់ដល់ថ្ងៃនោះទេ...នៅពេលព្រឹក។ ពេលណាក៏ដោយ អ្នក នឹងអោនចុះនៅកន្លែងណាមួយ ហើយអ្នកនឹងបានឮដំណឹងល្អដដែលនេះបាន អធិប្បាយមកកាន់អ្នកភ្លាម។

407 ដ្បិតបន្ទាប់ពីព្រលឹងទាំងនោះនៅក្នុងគុក អ្នកនោះមិនបានប្រែចិត្តនៅសម័យ



ហេណុក និងពេលដែលពួកគេទាំងអស់បានផ្សព្វផ្សាយ និងល្អាត... ហើយចំពោះ ការអត់ធន់របស់ព្រះជាម្ចាស់ ដូចជាពេលនេះ គឺរឹងចាំដល់ពេលនោះមក។ ហើយ ល្អាត និងហេណុក និងពួកគេទាំងអស់គ្នាបានអធិប្បាយ ហើយមនុស្សទាំងនោះ សើចម្រកនឹងពួកគេ។ ពួកគេនៅក្នុងគុក ហើយព្រះយេស៊ូវក៏យាងទៅផ្សព្វផ្សាយ ដល់ព្រលឹងដែលជាប់គុក។ ទ្រង់បានធ្វើជាសាក្សី! ស្ថានសួគ៌បានធ្វើជាសាក្សីថា ជាទ្រង់ ផែនដីបានធ្វើជាសាក្សី នរកបានឃើញទ្រង់!

408 ព្រះគម្ពីរបាននិយាយថា... ដាវីឌ ជាច្រើនឆ្នាំមុន នៅក្នុងទំនុកតម្កើង... ហ្នឹងហើយ បងប្រុស អ្នកអានទំនុកតម្កើង ប្រសិនបើអ្នកនឹងនៅទីនោះ។ ទំនុក តម្កើង ១៦:១០។ [បងប្រុស នៅលើអានបទគម្ពីរ—អដ។]

[ដ្បិតទ្រង់មិនទុកឲ្យព្រលឹងទូលបង្គំ នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្ស ស្លាប់ទេ ក៏មិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយ ដែរ។]

409 សូមអានរឿងដដែលនេះ បងប្រុស ដែលពេត្រុសបានអធិប្បាយអំពីកិច្ចការ ជំពូកទី២ ខទី២៧។ [បងប្រុសស្រ្តីគឺអានបទគម្ពីរ—អដ។]

[ដ្បិតទ្រង់នឹងមិនទុកព្រលឹងទូលបង្គំ ឲ្យជាប់នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹង មនុស្សស្លាប់ទេ ក៏មិនឲ្យអ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយ ដែរ។]

410 សូមអានខគម្ពីរពីរខាងលើវា បងប្រុស ដូច្នោះអ្នកអាចទទួលបានបរិបទ របស់វា។

[ដ្បិតហ្នឹងដាវីឌមានព្រះបន្ទូលពីទ្រង់ថា ទូលបង្គំបានឃើញ ព្រះអម្ចាស់ នៅមុខទូលបង្គំជានិច្ច ពីព្រោះទ្រង់សណ្ឋិតនៅខាងដៃស្តាំ ទូលបង្គំ ដើម្បីមិនឲ្យទូលបង្គំត្រូវធ្វើឡើយ។]

[ហេតុនោះបានជាចិត្តទូលបង្គំមានសេចក្តីអំណរ ហើយអណ្តាត ទូលបង្គំក៏ថ្លែង ដោយសេចក្តីត្រេកអរ ១ទៀត រូបសាច់ទូលបង្គំនឹង ស្នាក់នៅ ដោយសេចក្តីសង្ឃឹមដែរ។]

ជ្រើសរើសនឹងមិនទុកព្រលឹងទូលបង្គំ ឲ្យជាប់នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹង  
មនុស្សស្លាប់ទេ ក៏មិនឲ្យអ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយ  
ដែរ។

411 សូមអានខបន្ទាប់ឥឡូវនេះ។

ទ្រង់បានឲ្យទូលបង្គំស្គាល់អស់ទាំងផ្លូវនៃជីវិត ក៏នឹងឲ្យទូលបង្គំបាន  
ពេញដោយសេចក្តីអំណរ ដោយភាពនៃព្រះភក្ត្រទ្រង់។

412 បាទ សូមចំណាំ។ ឥឡូវនេះ មិត្តខាងស្មារបន្ទាល់ព្រះយេហូវ៉ារបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់  
សួរអ្នកអំពីរឿងនោះ។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើឋាននរកជាកន្លែង ហាដេស សេ  
អូល អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ហៅវា ប្រសិនបើវាលំបាប់នៅផ្លូវ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់  
មានបន្ទូលថា “ទូលបង្គំនឹងមិនទុកព្រលឹងរបស់ទូលបង្គំទៅក្នុងនរកឡើយ ហើយ  
ទូលបង្គំក៏នឹងមិនឱ្យព្រះដ៏រិសុទ្ធរបស់ព្រះអង្គ ឃើញអំពើពុករលួយដែរ?” ចុះរឿង  
ហ្នឹង? ឃើញទេ?

413 នៅទីនេះសាកសពរបស់ទ្រង់គឺនៅក្នុងផ្លូវ។ ហើយព្រលឹងរបស់ទ្រង់បាន  
នៅក្នុងនរក អធិប្បាយ នៅរស់នៅឡើយ! ចុះរឿងហ្នឹង? ទ្រង់បាននៅក្នុងតេអូដានី  
របស់ទ្រង់ម្តងទៀត។ ព្រលឹងរបស់ទ្រង់បានចុះទៅទីនោះជាមួយនឹងមនុស្សដែល  
នៅក្នុងតេអូដានីនោះដែរ។ ហើយបានធ្វើជាសាក្សីដល់ពួកគេ ថាពួកគេ “មិនបាន  
ប្រែចិត្តដោយការអត់ធ្មត់។”

414 ទ្រង់...ពាក្យម្យ៉ាងទៀត ទ្រង់បានគោះទ្វារ។ ហើយនៅពេលដែលទ្វារបានបើក  
ហើយព្រលឹងទាំងអស់ដែលបានប្រែចិត្ត ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាពូជរបស់ស្រ្តី។  
ខ្ញុំជាអ្នកដែលហេណុកនៅទីនេះ...” នៅឋានសួគ៌ កន្លែងមួយទៀត។ កុំខកខាន  
កន្លែងទាំងបីនេះឡើយ គឺកន្លែងមនុស្សអាក្រក់ កន្លែងសុចរិត និងឋាននរក។  
ឃើញទេ?

415 ដូចជាត្រែងកន្លែងស្ថានសួគ៌ ដូចជា: ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ។ ដូចជាត្រែងករបស់សត្វនេះ: ហោរាក្លែងក្លាយ សត្វគិរច្ឆាន—និងទី  
សម្គាល់របស់សត្វ។ ហើយទាំងអស់នោះ ចូរចាំថា វាក៏នៅក្នុងត្រែងក។ ត្រែងក  
ធ្វើឱ្យក្លាយតែមួយ ដោយឥតខ្ចោះ។ មួយគឺល្អឥតខ្ចោះ។ ទ្រង់បានល្អឥតខ្ចោះ  
ម្នាក់ក្នុងចំណោមបីនាក់: ព្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ។ ទឹក ឈាម និង  
សរសៃប្រសាទ។ សូមមើល អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកមាន អ្នកត្រូវតែយកបីដើម្បីធ្វើ

ឱ្យល្អឥតខ្ចោះមួយ។ យកកញ្ចក់បីជ្រុង ហើយដាក់ព្រះអាទិត្យចាំងលើវា នោះ អ្នកទទួលបានឥន្ទធនូដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ ឃើញទេ អ្វីគ្រប់យ៉ាង អ្នកត្រូវតែមានបីដើម្បី ធ្វើឱ្យមួយបានល្អឥតខ្ចោះ។

416 ហើយឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ពេលទ្រង់សុគត ទ្រង់បានយាងទៅមុនគេ ហើយ អធិប្បាយដល់ព្រលឹងដែលមិននៅក្នុងគុក... ដែលនៅក្នុងគុក ហើយបានធ្វើជា សាក្សីថាទ្រង់គឺជា “ពូជរបស់ស្រ្តី”។ ទ្រង់គឺជា “ព្រះអង្គដែលហេណុកបានឃើញ យាងមកជាមួយនឹងពួកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់រាប់ម៉ឺននាក់។” ទ្រង់ត្រូវតែធ្វើជាសាក្សី នៃបទគម្ពីរដែលត្រូវបានអធិប្បាយដោយណូអេ និងដោយហេណុក ហើយដោយ មនុស្សសុចរិត “ទ្រង់គឺជាម្នាក់នោះ។” អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែទទួលស្គាល់វា!

417 បន្ទាប់មក ទ្រង់បានយាងទៅក្នុងនរក ហើយបានយកកូនសោនៃ សេចក្តីស្លាប់ និងនរកពីអារក្ស។

418 ត្រឡប់ទៅឋានសួគ៌វិញ ហើយបាននាំអំប្រាហាំ អ៊ីសាក និងយ៉ាកុប និង មនុស្សសុចរិត ហើយបានលើកឡើង (ម៉ាថាយ ២៧) ហើយពួកគេចេញពីផ្ទះ ហើយចូលទៅក្នុងទីក្រុង ហើយបានបង្ហាញខ្លួនដល់មនុស្សនៅតាមផ្លូវ។ ហាលេ លូយ៉ា! ហ្នឹងហើយ!

419 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែព្រះកាយទ្រង់...ខណៈដែលព្រលឹងទ្រង់នៅទីនេះ ធ្វើជាសាក្សី ចំពោះអ្នកចាត់បង់ ចុះមកទីនេះយកកូនសោពីអារក្ស ហើយត្រឡប់មកវិញ ហើយ នាំអំប្រាហាំ និងអ៊ីសាក ព្រលឹងរបស់ទ្រង់បានដេកនៅក្នុង...ព្រលឹងរបស់ទ្រង់ បានចុះទៅធ្វើវា ហើយរូបកាយរបស់ទ្រង់កំពុងដេកក្នុងផ្ទះ។ នោះជាមូលហេតុ ដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូល...មនុស្សនិយាយថា “មែនហើយ ចុះហេតុអ្វីបានជា ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “បីថ្ងៃ ខ្ញុំនឹងរស់ឡើងវិញ។ បីថ្ងៃខ្ញុំនឹងរស់ឡើងវិញ។ ទ្រង់ —ទ្រង់បានស្លាប់នៅរសៀលថ្ងៃសុក្រ រស់ឡើងវិញនៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ។”

420 ប៉ុន្តែមើលចុះ វាគឺជា “ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ” ប្រសិនបើអ្នកមានវចនានុក្រម។ ដ្បិតទ្រង់ជ្រាបថាជាវិឌ ក្រោមការចាក់ប្រេងតាំង (នៃការចាក់ប្រេងតាំងនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ) បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ ឃើញសេចក្តីពុករលួយដែរ។” គាត់បានដឹងថាវាទាក់ទងនឹងទ្រង់។ គាត់បានដឹង ថា នោះមានន័យថាទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាព្រះដ៏វិសុទ្ធរបស់ព្រះ ហើយគាត់ជ្រាបថា ភាពពុករលួយនឹងកើតឡើងក្នុងរយៈពេលចិតសិបពីរម៉ោង។ នៅកន្លែងណាមួយ

ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ ទ្រង់នឹងយាងចេញពីទីនោះម្តងទៀត ពីព្រោះព្រះគម្ពីរមិនអាច  
បំបែកបាន។

421 ហើយរាល់ការសន្យានៅក្នុងទីនោះទាក់ទងនឹងខ្ញុំហើយនិងទាក់ទងនឹងអ្នក វា  
ជារបស់យើង!

422 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អ្នកបំផ្លាញរូបកាយនេះ ហើយខ្ញុំនឹងលើកវាឡើង  
ក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ។” ដ្បិតទ្រង់មានបន្ទូលថា “ដ្បិតទ្រង់មិនទុកឲ្យព្រលឹងទូលបង្គំ  
នៅក្នុងស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ទេ ក៏មិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញ  
សេចក្តីពុករលួយដែរ។”

423 ទ្រង់ជ្រាបថាក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃ រូបកាយនោះនឹងចេញពីទីនោះ។ ទ្រង់  
មិនបានស្នាក់នៅបីថ្ងៃពេញទេ។ អត់ទេ បាទ ពិតជាមិនបានទេ។ ទ្រង់បាន  
ស្នាក់នៅតាំងពីរៀលថ្ងៃសុក្ររហូតដល់ព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យ មិនមែនកោសិកាមួយ  
នៃរាងកាយនោះអាចខូចនោះទេ។

424 ទ្រង់បានសុគត ហើយបានផ្តុក ផ្តុកនៅក្នុង... ឃ្មុំដោយក្រណាត់ ហើយដាក់  
ក្នុងផ្លូវ។ នៅក្នុងប្រទេស ដែលក្តៅនោះ គ្រាន់តែប៉ុន្មានម៉ោងក៏ទ្រង់ចូលទៅក្នុង  
ភាពពុករលួយ។ អ្នកទៅ...សោយសោក អ្នកដឹងទេ រាងកាយរបស់ទ្រង់ ច្រមុះ  
របស់ទ្រង់ធ្លាក់ចុះទៅក្នុងនិងអ្វីៗ រលួយកំណត់នៅខាងក្នុង ប្រទេសដែលក្តៅ  
សើម។ ហើយវានឹងឈានទៅរកការពុករលួយ ព្រោះវាជាប្រកាយ។ ប៉ុន្តែទ្រង់ជ្រាប  
ថា មុននឹងកោសិកានោះខូច នោះព្រះទ្រង់មានបន្ទូលតាមរយៈហោរាជាវីឌុបថា “ក៏  
មិនព្រមឲ្យ អ្នកបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់ឃើញសេចក្តីពុករលួយដែរ។”

425 របៀបដែលទ្រង់បានយកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ហើយរស់នៅដោយវា!  
ឥឡូវនេះ ពួកគេម្នាក់ៗសន្យានៅក្នុងទីនោះ ដែលទាក់ទងនឹងទ្រង់ ព្រះបានបំពេញ  
ព្រះបន្ទូលនីមួយៗ។ ហើយរាល់ការសន្យាដែលទាក់ទងនឹងអ្នកជឿ ព្រះនឹងបំពេញ  
រាល់ការសន្យារបស់វា។ អាម៉ែន។ គ្រាន់តែពឹងលើការធានាថាវាជាការពិត។ អាម៉ែ  
ន។ ដូច្នេះ ព្រលឹងរបស់ទ្រង់...

តើអ្នកគិតថាវាជា...អត់ទេ ខ្ញុំសុំទោស។ តើវិញ្ញាណរបស់ព្រះយេស៊ូវនៅ  
ទីណាក្នុងរយៈពេលបីថ្ងៃដែលព្រះសពទ្រង់នៅក្នុងផ្លូវ?

426 ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់គង់នៅក្នុងឋាននរក ចុះនៅតំបន់ខាងក្រោម។ ហើយទ្រង់បានក្រោកឡើង។ ហើយខ្ញុំអាចបន្ថែមបន្តិចបន្តួច—សេចក្តីថ្លែងការណ៍តិចតួចនៅទីនេះ ដែលអាចជួយអ្នកបានយ៉ាងច្រើន។ នៅពេលដែលទ្រង់បានក្រោកឡើង ទ្រង់...នៅពេលដែលទ្រង់បានរស់ពីសុគតឡើងវិញ ទ្រង់មិនទាន់បានបញ្ចប់ជាមួយនឹងកិច្ចការនៃការប្រោសលោះនៅឡើយទេ។ ត្រូវហើយ។ ទ្រង់ត្រូវសម្អាតអ្វីៗទាំងអស់។ បានសងថ្លៃលោះ ប៉ុន្តែភាពភ័យរន្ធត់នៃនរក ភាពភ័យរន្ធត់នៃផ្ទះនោះ...ហើយនៅទីនេះនៅពេលដែលទ្រង់—នៅពេលដែលទ្រង់សុគត ទ្រង់បានទៅខាងស្តាំ។ ទ្រង់មិនដែលឈប់ធ្វើការឡើយ ពេលទ្រង់សុគត ទ្រង់បានបន្តការផ្សព្វផ្សាយ!...?...សុំទោសចំពោះការសម្តែងមិនសមរម្យរបស់ខ្ញុំ តាមខ្ញុំស្មាន តែទ្រង់មិនដែលឈប់ទេ!

427 អ្នកនឹងមិនស្លាប់ទេ! រាងកាយរបស់អ្នកអាចសម្រាកមួយរយៈ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់នឹងលើកវាឡើង ទ្រង់បានសន្យាថាទ្រង់នឹងធ្វើ។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចវិនាសបានឡើយគឺដូចដែលទ្រង់មិនត្រូវវិនាស។ ត្រូវហើយ។ មើល ទ្រង់...បន្ទាប់ពីទ្រង់បានសុគត តើទៅយ៉ាងណា...ការស្លាប់របស់ពួកសិស្ស។ ទ្រង់កំពុងដេកលក់ ជាអ្វីដែលជាទ្រង់។ ពួកគេដាក់ទ្រង់ឱ្យដេក ដូចទ្រង់មានបន្ទូលអំពីឡាសារ “ខ្ញុំនឹងទៅដាស់គាត់។” ព្រះត្រូវដាស់ទ្រង់។

428 មើល ទ្រង់យាងចុះមក ទ្រង់បន្តអធិប្បាយ។ ហើយទ្រង់បានអធិប្បាយទៅកាន់ព្រលឹងនៅទីនេះនៅក្នុងគុក។ បានចូលទៅឋាននរក បានយកកូនសោពីអារក្ស។ ចូរត្រឡប់មកវិញភ្លាមហើយអធិប្បាយម្តងទៀតនៅឋានសួគ៌ ហើយក្រោកឡើងវិញនៅថ្ងៃទីបី។ ចូលសួរសុខទុក្ខជាមួយសាវ័ករបស់ទ្រង់អស់រយៈពេលសែសិបថ្ងៃ ហើយនៅចុងបញ្ចប់នៃថ្ងៃទីសែសិប ទ្រង់បានយាងឡើង។ ពីព្រោះអ្វីៗនៅលើយើង ជំនឿរឿងឆ្ងល់និងអ្វីៗផ្សេងទៀត... ទ្រង់បានកាត់រាល់អបិយជំនឿ រាល់ការសង្ស័យ ហើយបានធ្វើបន្ទាត់អធិស្ឋានពីផែនដីទៅសិរីល្អក្នុងការយាងឡើងរបស់ទ្រង់។ បានឡើងទៅតាំងនៅខាងស្តាំព្រះហស្តរបស់ព្រះដ៏មានព្រះចេស្តា។ យកជ័យ! ជាអ្នកឈ្នះដ៏អស្ចារ្យ ពិតប្រាកដ។ សេចក្តីស្លាប់មិនអាចចាប់ទ្រង់បានទេ! នរកមិនអាចចាប់ទ្រង់បាន! ផែនដីមិនអាចចាប់ទ្រង់បានទេ!

429 នៅពេលដែលទ្រង់នៅទីនេះនៅលើផែនដី ទ្រង់ត្រូវបានប្រទានឱ្យ...ទ្រង់បានទៅទីក្រុងទាបបំផុត និងប្រជាជនទាបបំផុត ហើយត្រូវបានគេដាក់ឈ្មោះទាប

បំផុត។ នោះហើយជាអ្វីដែលមនុស្សបានធ្វើចំពោះទ្រង់។ ទ្រង់បានទៅក្រុងយេរីខូ ដែលជាទីក្រុងទាបបំផុត។ បុរសតូចបំផុតត្រូវឡើងលើដើមឈើ ដើម្បីមើលទៅទ្រង់។ នោះហើយជាកន្លែងដែលមនុស្សដាក់ទ្រង់។ ទ្រង់គឺជាអ្នកលាងជើងដល់មនុស្សមិនស្អាត ដែលជាការងារដ៏ទាបបំផុតដែលអាចផ្តល់ឱ្យបាន។ ទ្រង់ក្លាយជាមនុស្សទាបបំផុត។ ហើយទ្រង់ត្រូវបានហៅដោយឈ្មោះទាបបំផុតដែលអាចត្រូវបានប្រទានមកថា *លេលសេហ្វូល* “ព្រះអង្គម្ចាស់នៃអារក្ស។” មនុស្សឲ្យឈ្មោះទ្រង់ទាបបំផុត កន្លែងទាបបំផុត ហើយបញ្ជូនទ្រង់ទៅកាន់ឋាននរកទាបបំផុត។

430 ព្រះបានលើកទ្រង់ឡើង ហើយបញ្ជូនទ្រង់ទៅស្ថានសួគ៌ដ៏ខ្ពស់បំផុត ហើយជាព្រះនាមមួយលើសពីគ្រប់នាម។ ហាលេលូយ៉ា! ហេតុអ្វី ទ្រង់ត្រូវតែក្រឡេកមើលទៅឃើញស្ថានសួគ៌។ បល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់ត្រូវបានលើកតម្កើងពីលើមេឃនៃស្ថានសួគ៌។ ហើយជានាមដ៏អស្ចារ្យបំផុតដែលមិនធ្លាប់ដាក់នៅស្ថានសួគ៌ និងផែនដីត្រូវតែមាន...ត្រូវបានចងនៅជុំវិញទ្រង់។ នោះហើយជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើចំពោះទ្រង់។ មនុស្សដាក់ទ្រង់ទាបបំផុត ហើយព្រះបានតាំងទ្រង់ឱ្យខ្ពស់បំផុត ។ ទ្រង់មាននៅទីនោះ តាំងពីទាបបំផុតទៅខ្ពស់បំផុត។

431 ទ្រង់ក្លាយជាមនុស្សទាបបំផុត ដែលទ្រង់អាចនាំយើងឡើងដល់ខ្ពស់បំផុត។ ទ្រង់បានក្លាយជាយើង ដើម្បីឲ្យយើងបានក្លាយទៅជាទ្រង់ ដោយសារព្រះគុណទ្រង់ ជាកូននៃព្រះ។ នោះហើយជាកន្លែងដែលទ្រង់បានទៅ។ អាម៉ែន! ថ្វាយព្រះពរដល់ព្រះនាមទ្រង់។ ទ្រង់បានធ្វើផ្លូវមួយដែលយើងអាចមកបានផងដែរ ថ្ងៃណាមួយ “ដោយសារតែខ្ញុំរស់ អ្នកក៏រស់នៅដែរ។”

432 អូ មិនឆ្ងល់ទេ...ពេលមនុស្សចាប់បានការនិមិត្តនោះ មិនដែលមានមនុស្សណាអាចពន្យល់បានឡើយ។ ពួកគេថែមទាំងបានព្យាយាមពន្យល់វា បាត់បង់គំនិត ចម្រៀងដ៏អស្ចារ្យនេះ៖ “អូ សេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់ បរិបូណ៌និងបរិសុទ្ធ! ខ្លាំងខ្លាប៉ុណ្ណាទៅ!” ខគម្ពីរចុងក្រោយនោះ...ឬខ្ញុំជឿថា វាគឺខទី១៖ “ប្រសិនបើសមុទ្រពេញដោយទឹកខ្មៅ ហើយមេឃជាផ្ទាំងក្រដាសទេ...” តើអ្នកដឹងថាវាត្រូវបានរកឃើញនៅឯណាទេ? សរសេរដោយមនុស្ស...លើជញ្ជាំងនៅក្នុងស្ថាប័ន។ គ្មាននរណាម្នាក់អាចពន្យល់ពីសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះឡើយ។ អូ វាមិនអាចប្រាប់បានទេ តើទ្រង់បានធ្វើអ្វីសម្រាប់យើង។ ខ្ញុំអើយ តើអ្នកអាចកត់គុណសម្បត្តិមួយដោយរបៀបណា? វាជាព្រះគុណរបស់ទ្រង់

តាំងពីដើមដល់ចប់។ ខ្ញុំបានបាត់បង់ ធ្វើអ្វីមិនបាន ហើយអស់សង្ឃឹម គ្មានអ្វីល្អ សោះឡើយ ហើយទ្រង់បានយាងមកសង្គ្រោះយើងដោយព្រះគុណ។ អូ ខ្ញុំអើយ។ នោះជាទ្រង់...ព្រះអង្គម្ចាស់របស់។ នោះជាសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ទ្រង់ នោះជា សេចក្តីល្អរបស់ទ្រង់។

433 ឥឡូវនេះយើងសល់ប្រហែលប្រាំពីរនាទី និងប្រហែលដប់ប្រាំសំណួរ ទៀត...

**62. តើអ្នកគិតថាជាការត្រឹមត្រូវសម្រាប់ស្ត្រីក្នុងការធ្វើការងារផ្ទាល់ខ្លួននៅ ខាងក្រៅព្រះវិហារទេ?**

434 បាទ។ នោះគ្រាន់តែជាសំណួរមួយ...មិនមែនជាសំណួរព្រះគម្ពីរទេ ប៉ុន្តែ... ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំមានវា។ បាទ លោក យើងទាំងអស់គ្នាជាកម្មករទាំងអស់គ្នា។ ស្ត្រីមានកន្លែងរបស់ពួកគេ ហើយប្រាកដណាស់ពួកគេធ្វើ។ បាទ មែនហើយ។ គ្រាន់តែធ្វើកិច្ចការផ្ទាល់ខ្លួនទាំងអស់ដែលអ្នកអាចធ្វើបាន នោះព្រះនឹងប្រទានពរ ដល់អ្នកសម្រាប់វា។

មិនអីទេ ឥឡូវនេះសូមមើល:

**63. សូមពន្យល់អំពីព្រះត្រីឯក។ តើព្រះបុត្រាអាចគង់នៅខាងស្តាំព្រះបិតាបាន យ៉ាងម៉េច អង្វរសម្រាប់...ទៅកាន់ព្រះបិតា ប្រសិនបើពួកគេមិនមែនជា មនុស្សពីរនាក់?**

435 មែនហើយ មិត្តជាទីស្រឡាញ់ នោះគឺជា...នោះហើយជា—នោះជាការ បើកសម្តែង។ ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនិងបិតារបស់ខ្ញុំគឺតែមួយ” ដូច្នេះតើពួកគេអាចជាពីរយ៉ាងដូចម្តេចបាន? ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ពួកគេមិនមែន ពីរនាក់ទេ។

436 ស្ត្រីម្នាក់បាននិយាយមកកាន់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំកំពុងពន្យល់ថា “អ្នកនិងប្រពន្ធរបស់ អ្នក—មានពីរនាក់ ប៉ុន្តែអ្នកគឺរួមមកតែមួយ។”

437 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ ព្រះ និងព្រះរាជបុត្រាគឺខុសគ្នាពីនោះ ឃើញទេ?” ខ្ញុំ បាននិយាយថា “អ្នកឃើញខ្ញុំទេ?”

“ត្រូវហើយ។”

“ឃើញប្រពន្ធខ្ញុំទេ?”

“អត់ទេ។”

438 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មក ព្រះវរបិតានិងព្រះបុត្រាគឺខុសគ្នា។ ព្រះយេស៊ូវ មានព្រះបន្ទូលថា ‘ពេលអ្នកឃើញខ្ញុំ អ្នកបានឃើញព្រះវរបិតាហើយ។’” ឃើញ ទេ?

439 ព្រះវរបិតា និងព្រះរាជបុត្រា...ព្រះវរបិតាជាព្រះយេហូវ៉ា (ព្រះ) ទ្រង់គង់នៅ ក្នុងរោងឧបោសថមួយឈ្មោះព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ ដែលទ្រង់បានចាក់ប្រេងតាំង។ ព្រះយេស៊ូវជាមនុស្ស ព្រះជាវិញ្ញាណ។ ហើយ គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះនៅពេលណាមួយឡើយ ប៉ុន្តែមានវត្តព្រះវិបិតា បង្កើតតែមួយគត់បានប្រកាសអំពីទ្រង់។ ទ្រង់គឺជា...ទ្រង់...បុគ្គលិកលក្ខណៈ ទ្រង់ជាព្រះ អ្វីក៏ដោយ ទ្រង់ជាព្រះ! ទ្រង់មិនមានអ្វីតូចជាងព្រះទេ។ ទោះ យ៉ាងណាក៏ដោយ ទ្រង់គឺជាមនុស្ស។ ទ្រង់គឺជាមនុស្ស ជាផ្ទះដែលព្រះជាម្ចាស់ គង់នៅ។ ត្រូវហើយ ទ្រង់គឺជាលំនៅរបស់ព្រះជាម្ចាស់។

440 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់បានបទគម្ពីរមួយចំនួនអំពីរឿងនោះ៖ បងប្រុស នេវីល ប្រសិនបើអ្នកនឹងបើកឱ្យខ្ញុំ ក្នុងម៉ាកុស ១៤:៦២។ ហើយបងស្រី រ៉ូដ អ្នក បើកឱ្យខ្ញុំ អេភេសូរ ១:២០។ អ្នកណាខ្លះមានគម្ពីរ? សូមលើកដៃឡើង។ បងស្រី អាណុល អ្នកមានមួយក្បាលនៅទីនោះ? មិនអីទេ អ្នកបើកឱ្យខ្ញុំ កិច្ចការ ៧:៥៥។ ត្រូវហើយ។ ម៉ាកុស ១៤:៦២ បងប្រុស នេវីល ហើយបងស្រីរ៉ូដ គឺ អេភេសូរ ១:២០ កិច្ចការ ៧:៥៥ បងស្រី អាណុល។

441 មិនអីទេ តើបងមានវាទេ បងប្រុសនេវីល? មិនអីទេ អានឥឡូវនេះ។ [បងប្រុស នេវីល អានបទគម្ពីរ—អេដ។]

*ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា គឺខ្ញុំនេះហើយ: មួយទៀត អ្នករាល់គ្នា នឹងឃើញកូនមនុស្ស អង្គុយនៅខាងស្តាំនៃព្រះចេស្តា ហើយទាំងមក ក្នុងពពកនៅលើមេឃផង។*

442 ឥឡូវនេះ មើលឃ្លាដំបូងនៅទីនោះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “គឺខ្ញុំនេះ ហើយ។”

443 “គឺខ្ញុំ។” តើខ្ញុំជានរណា? លើលោកនេះមិនដែលមានបុរសណាអាចបក ស្រាយបានឡើយ។ សូម្បីតែ...អ្នកដែលអានវចនានុក្រមជាដើម មិនដែលមាន មនុស្សណាអាចបកស្រាយបានឡើយ...វាជា ជេ-វី-អេច-យូ។ ហើយសូម្បីតែ អ្នកប្រាជ្ញភាសាហៅព្រឹក៏មិនអាចបញ្ចេញសំឡេងបានដែរ។ គុម្ពាតដែលឆេះ



នៅទីនោះ ថ្ងៃនោះដែលទ្រង់បានជួបជាមួយនឹងលោកម៉ូសេ គឺជាជេ-វី-អេច-យូ។ ដូច្នោះគេបានប្រកាសវា “ជេ-អូ-អេច ព្រះយេហូវ៉ា” ប៉ុន្តែវាមិនមែនទេ “ព្រះយេហូវ៉ា”។ ជេ-វី-អេច-យូ ឃើញទេ គ្មាននរណាម្នាក់ដឹងទេ។

444 ហើយអ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ម៉ូសេមិនអាចហៅវាបានទេ។”

445 គាត់បាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចនិយាយថាទ្រង់ជាអ្នកណា?”

446 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “និយាយថា ‘គឺខ្ញុំ’ បានបញ្ជូនអ្នកមក។ គឺខ្ញុំ។”

447 ឥឡូវនេះមើល គឺខ្ញុំ គឺជាបច្ចុប្បន្នកាល មិនមែន “ខ្ញុំបាន” ឬ “ខ្ញុំនឹង” គឺខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នេះនឹងជាការចងចាំគ្រប់ជំនាន់ គឺខ្ញុំ។”

448 សូមក្រឡេកមើលព្រះយេស៊ូវដែលគង់នៅទីនេះក្នុងពិធីបុណ្យនៅថ្ងៃនោះ។ ពួកគេថា “យើងដឹងថាឥឡូវនេះអ្នកឆ្លុតហើយ។” ពាក្យដែលត្រូវ គឺ “អ្នកខឹង ហើយ។” (ខឹងគឺ “ឆ្លុត”) “យើងដឹងថាអ្នកឆ្លុតហើយ។ អ្នកជាសាសន៍សាម៉ារី អ្នកមានអារក្សចូល។” (យ៉ូហានជំពូកទី៦) ហើយគាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថាអ្នកគឺជា... ឃើញអ័ប្រាហាំ ហើយអ្នកជាមនុស្សអាយុមិនលើស ហាសិបឆ្នាំផង?” (ទ្រង់ប្រហែលជាមើលទៅចាស់បន្តិចសម្រាប់អាយុរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែទ្រង់មានអាយុត្រឹមតែសាមសិបឆ្នាំប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែមើលកិច្ចការរបស់ទ្រង់ចុះ។) បាននិយាយថា “អ្នកមានន័យថាអ្នកជាបុរសអាយុមិនលើសហាសិបឆ្នាំហើយ និយាយថាអ្នក ឃើញអ័ប្រាហាំ? យើងដឹងថាអ្នកឆ្លុតហើយឥឡូវនេះ។” ឃើញ ទេ?

ទ្រង់មានបន្ទូលថា “មុនពេលមានអ័ប្រាហាំ គឺមានខ្ញុំ។”

449 “គឺខ្ញុំ” ទ្រង់គឺជា គឺខ្ញុំដ៏អស្ចារ្យ។ នៅទីនេះ ទ្រង់កំពុងប្រាប់ជនជាតិយូដា ទាំងនេះម្តងទៀត ឃើញទេ គឺខ្ញុំ! ហើយនៅពេលដែលអ្នកឃើញខ្ញុំមកនៅខាងស្តាំ ដៃនៃអំណាច... តើវាត្រូវទេ?

450 អានម្តងទៀត បងប្រុស។ [បងប្រុស នេវីលអានបទគម្ពីរ—អេដ។]

[...អ្នករាល់គ្នានឹងឃើញកូនមនុស្ស អង្គុយនៅខាងស្តាំនៃព្រះចេស្ដា ហើយទាំងមកក្នុងពពកនៅលើមេឃផង។]

451 សូមអានរបស់អ្នកឥឡូវនេះ បងស្រីរ៉ូដ។ ក្រន្លែងទេនៅលើកាសែត។ បងស្រីរ៉ូដនិយាយថា “អេភេសូរ ១:២០?”—អេដ។] បាទ លោកស្រី។ [បងស្រី រ៉ូដ អានបទគម្ពីរ។]

ជាព្រះចេស្តាដែលទ្រង់បានសំដែងចេញ ដោយប្រោសព្រះគ្រីស្ទ ឲ្យមានព្រះជន្មរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ព្រមទាំងតាំងឲ្យគង់ខាងស្តាំទ្រង់ នៅស្ថានដ៏ខ្ពស់។

452 មិនអីទេ អានរបស់អ្នកបងស្រី។ សូមមើលវាដូចគ្នា។ [បងស្រី អាណុល អានកិច្ចការ ៧:៥៥—អេដ។]

រំតែដែលគាត់ បានពេញជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ នោះក៏សំឡឹងមើលទៅលើមេឃ ឃើញសិរីល្អនៃព្រះ និងព្រះយេស៊ូវឈរនៅខាងព្រះហស្តស្តាំ។

453 ឥឡូវនេះអ្នកឃើញហើយ...ព្រះមិនអាចមានដៃស្តាំធំទេ សូមមើល ហើយព្រះយេស៊ូវឈរនៅខាងស្តាំដៃ។ ដៃស្តាំមានន័យថា “អំណាច។” ឃើញទេ? គ្រាន់តែឧទាហរណ៍ តើមានអ្វីប្រសិនបើ—ប្រសិនបើខ្ញុំជាអ្នកចាត់ចែងក្រុមជំនុំ ឬខ្ញុំជាប៊ីស្ស៊ុបប្រភេទខ្លះ ហើយបងប្រុសនេរីលបានជំនួសកន្លែងខ្ញុំ គាត់ជាដៃស្តាំរបស់ខ្ញុំ។ សូមមើល នោះមានន័យថាគាត់...គាត់នឹងនៅខាងស្តាំដៃរបស់ខ្ញុំ។

454 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវទ្រង់គង់នៅខាងស្តាំដៃនៃព្រះចេស្តា។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មានបន្ទូលដូច្នោះ នៅទីនេះនៅក្នុងអេភេសូរ នៅពេលដែលទ្រង់កំពុងពន្យល់ ទ្រង់នៅខាងស្តាំដៃនៃព្រះចេស្តា។ “អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌និងផែនដី” (ទ្រង់មានបន្ទូល បន្ទាប់ពីការរស់ឡើងវិញរបស់ទ្រង់) “ត្រូវបានប្រគល់ឱ្យដៃរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមានអំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌ និងនៅលើផែនដី។ ដូច្នោះ ចូរទៅបង្រៀនគ្រប់ទាំងសាសន៍ ដោយធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា និងព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បង្រៀនគេឲ្យកាន់តាមសេចក្តីទាំងប៉ុន្មានដែលយើងបានបង្ហាត់អ្នករាល់គ្នា មែនហើយ ខ្ញុំនៅជាមួយអ្នកជានិច្ច រហូតដល់ទីបំផុតកល្ប។”

455 “អំណាចទាំងអស់នៅស្ថានសួគ៌និងផែនដី។” តើវានៅឯណា...បើមានរូបព្រះនៅទីនោះក្រៅពីទ្រង់ រូបព្រះនោះគ្មានអំណាច។ ឃើញទេ គឺគ្មានព្រះផ្សេងទៀតទេ។ “អំណាចទាំងអស់នៃស្ថានសួគ៌និងផែនដី” ស្ថិតនៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់។ ដូច្នោះអ្នកឃើញទេ “ទ្រង់ឈរនៅខាងស្តាំដៃ” (ដូចមនុស្សស្លូសំណូរ) មិនមានន័យថា...

456 ឥឡូវនេះមើលចុះ រាងកាយ...ព្រះជាព្រះវិញ្ញាណ។ បាទ តើមានប៉ុន្មាននាក់  
យល់? និយាយថា “អាម៉ែន។” ព្រះជាវិញ្ញាណ ព្រះយេស៊ូវជាមនុស្ស ហើយ  
ព្រះយេស៊ូវជាព្រះបានបង្កើតជាសាច់ឈាម។ ព្រះយេស៊ូវគឺជា...យើងមិនអាច  
មើលឃើញព្រះទេ ឃើញទេ ទ្រង់ជាវិញ្ញាណ។ អ្នកមិនអាចមើលវិញ្ញាណបានទេ។  
“គ្មាននរណាម្នាក់បានឃើញព្រះនៅពេលណានោះទេ។” គ្មាននរណាម្នាក់អាច  
មើលឃើញព្រះឡើយ។

457 ហើយអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនិយាយបែបនេះគឺ “អ្នកមិនដែលឃើញខ្ញុំទេ។” អ្នក  
មិនដែលឃើញខ្ញុំសោះក្នុងមួយជីវិតរបស់អ្នក ហើយអ្នកនឹងមិនដែលឃើញខ្ញុំ  
ទេ។ ត្រូវហើយ។ អ្នកឃើញរូបកាយនេះដែលប្រកាសថាមនុស្សនេះ គឺនៅទីនេះ។  
ឥឡូវនេះ រូបកាយនេះមិនមានជីវិតអស់កល្បទេ ប៉ុន្តែវិញ្ញាណមានជីវិតអស់កល្ប  
ជានិច្ច។ រូបកាយនេះនឹងត្រឡប់ទៅវិញ ប៉ុន្តែវានឹងមានរូបរាងឡើងវិញ ដូច  
គ្រាប់ស្រូវសាលីធ្លាក់ទៅក្នុងដី។ គ្រីស្ទានគឺផ្នែកលើការរស់ឡើងវិញ មិនមែនជា  
ការជំនួសទេ។ ការរស់ឡើងវិញ ព្រះយេស៊ូវយាងចុះមក ដូចគ្នា និងព្រះអង្គយាង  
មកវិញ។ បើអ្នកចុះទៅសក់ក្បាលក្រហម អ្នកត្រឡប់មកវិញសក់ក្បាលក្រហម បើ  
អ្នកចុះទៅសក់ក្បាលខ្មៅ អ្នកឡើងមកវិញសក់ក្បាលខ្មៅ។ ឃើញទេ វាជាការរស់  
ឡើងវិញ។

458 នៅពេលអ្នកទៅញ៉ាំ...ខ្ញុំបានសួរគ្រូពេទ្យ កាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ខ្ញុំបាន  
និយាយថា “ហេតុអ្វីបានជានៅពេលដែលខ្ញុំមានអាយុដប់ប្រាំមួយឆ្នាំ...រាល់ពេល  
ញ៉ាំអី ក៏រំពួកខ្ញុំឡើងវិញ?”

459 បាននិយាយថា “ត្រូវហើយ។”

460 អ្នកចូលក្នុង—កោសិកាថ្មីរាល់ពេលដែលអ្នកបង្កើត...បង្កើត—សាច់ឈាម  
បង្កើតឱ្យ...ឬអាហារបង្កើតកោសិកាឈាម ហើយកោសិកាឈាមនោះធ្វើឱ្យអ្នក  
កាន់តែរឹងមាំ។ នោះហើយជារបៀបដែលអ្នករស់នៅ។ បន្ទាប់មក អ្វីមួយត្រូវស្លាប់  
រាល់ពេល ដើម្បីអ្នករស់នៅ។ រាល់ថ្ងៃ មានអ្វីមួយងាប់: បើអ្នកបរិភោគសាច់គោ  
ងាប់ ឬអ្វីដែលអ្នកញ៉ាំ ហើយត្រីបានងាប់ ឬ—ឬស្រូវសាលីងាប់ ដើម្បីធ្វើនំប៉័ង។  
ដំឡូងងាប់ ដែលធ្វើដំឡូង និង...គ្រប់ទម្រង់នៃជីវិត អ្នកអាចរស់បានតែតាមរយៈ  
ធាតុស្លាប់។

461 ហើយអ្នកអាចរស់នៅអស់កល្បជានិច្ចដោយសារអ្វីមួយបានស្តាប់៖ គឺ ព្រះយេស៊ូវ។ មិនមែនដោយសារអ្នកបានចូលរួមក្នុងក្រុមជំនុំ មិនមែនដោយសារ អ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក មិនមែនដោយសារអ្នកបានប្រកាសថាអ្នកជា គ្រីស្ទានទេ ដោយសារតែអ្នកបានទទួលយកជីវិតរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែលត្រូវ បានបង្ហូរឈាម...ឈាមដែលបានបង្ហូរសម្រាប់អ្នក ហើយអ្នកបានទទួលយក ទ្រង់ជាព្រះអង្គសង្គ្រោះផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក។

462 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ ខ្ញុំសូមសួររឿងនេះ។ ខ្ញុំចង់សួរអ្នកអំពីរឿងនេះ។ មើលនេះ វាស្រស់ស្អាត។ ប្រហែលជាខ្ញុំបានបង្រៀនវាពីមុនមក (ខ្ញុំមិនដឹងទេ) នៅទីនេះ អធិប្បាយគ្រប់ទីកន្លែង អ្នកភ្លេចអ្វីដែលអ្នកបាននិយាយនៅពេលមួយ... កន្លែងជាក់លាក់។ ប៉ុន្តែ ហេតុអ្វីបានជាវា អញ្ចឹង...

463 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថា បងស្រី ស៊ីធី...ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំស្គាល់បងប្រុសហ្នឹងមែន នៅខាងក្រោយនោះឬអត់។ ហើយទ្រី ភេនណា ខ្ញុំចាំនាងកាលនាងនៅតូច។ អ្នកចាំខ្ញុំ កាលពីមុនខ្ញុំ...គឺល្អិត ទាប ស្លៀកពាក់ក្រាស់ៗ ខ្មៅ សក់រួចអង្កាដី។ ខ្ញុំធ្លាប់ដាក់ប្រអប់។ អូ ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំជាបុរសទាន់សម័យម្នាក់នៅក្នុងពិភពលោក។ "អូ" ខ្ញុំគិតថា "គ្មាននរណាម្នាក់អាចប្រជែងខ្ញុំបានទេ។ អត់ទេ បាទ។" ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ បានរង្វងនឹងរឿងនោះហើយ អ្នកឃើញទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែគិតថា "អូ ខ្ញុំអើយ។" ខ្ញុំគិតថា "ប្រសិនបើអ្នកអាចដាក់របស់នេះនៅលើខ្នងរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំ នឹងដើរតាមផ្លូវជាមួយវា។" ប្រាកដណាស់ គ្មានអ្វីខ្លាំងខ្ញុំទេ។ ហើយរាល់ពេល ដែលខ្ញុំញ៉ាំ ខ្ញុំកាន់តែធំ និងរឹងមាំគ្រប់ពេល។ រាល់ពេលដែលខ្ញុំដាក់ជីវិតថ្មី... ខ្ញុំ បានញ៉ាំស្តែកក្តាប ដំឡូង និងសណ្តែក និងសាច់ ដូចខ្ញុំធ្វើសព្វថ្ងៃ។ ហើយខ្ញុំ កាន់តែរឹងមាំ និងធំធេងគ្រប់ពេលវេលា។ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំឈានដល់អាយុ ប្រហែលម្ភៃប្រាំ...

464 ពេលនេះខ្ញុំហូបឆ្ងាញ់ជាងពេលនោះ អ្នកទាំងអស់គ្នាស្គាល់ខ្ញុំ ដឹង ស្រាប់ហើយ។ ខ្ញុំអាចញ៉ាំបានកាន់តែប្រសើរជាងមុនឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់គ្នា ដូចគ្នា។ ប៉ុន្តែហេតុអ្វីបានជាដូច្នោះ បងប្រុស អេហ្វ្រែន ចុះបើ ខ្ញុំនៅតែញ៉ាំអាហារ ល្អជាងមុន ច្រើនទៀត រឺតាមិនកាន់តែប្រសើរ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង...ហើយខ្ញុំកាន់តែ ញ៉ាំច្រើន ខ្ញុំក៏ស្រែកបន្តិចម្តងៗ។ ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងមកដល់ចំណុចនៃបុរស ចំណាស់ធ្លាក់ស្មារ ក្បាលទំពែក ហើយប្រែពណ៌ប្រផេះ ហើយដៃមានស្នាមជ្រួញ

មុខផតចូល ស្មាធ្លាក់ចុះ ពេលព្រឹកវាពិបាកក្នុងការក្រោកពីដំណេក...អូ ខ្ញុំអើយ។  
ហេតុអ្វីបានជាអញ្ចឹង? បើខ្ញុំស្តាប់ឡើងវិញរាល់ពេលញ្ញាំ ហេតុអ្វីបានជាអញ្ចឹង?

465 បើខ្ញុំចាក់ទឹកចេញពីក្នុងចូលក្នុងកែវ ហើយវាពាក់កណ្តាលទៀតពេញ ហើយ  
បន្ទាប់មកចាប់ផ្តើមធ្លាក់ចុះគ្រប់ពេលវេលា ជំនួសឱ្យការឡើងមក។ ហើយខ្ញុំចាក់  
ចូលកាន់តែច្រើន វានឹងចុះកាន់តែលឿន។ ហ្នឹងហើយ។ ហើយអ្នកមិនអាចបញ្ជាក់  
វាតាមបែបវិទ្យាសាស្ត្របានទេប្រសិនបើអ្នកចង់។ សៀវភៅនេះគឺជារឿងតែមួយគត់  
ដើម្បីបញ្ជាក់ថាព្រះជាម្ចាស់បានតែងតាំងវា វាជាការណាត់ជួបមួយ ព្រះបានឃើញ  
យើងមក។

466 អ្នកក្លាយជាចាស់ទុំ និងស្រ្តីចំណាស់ប្រហែលជាក្នុងអ្នកខ្លះ—ប្តីនិងប្រពន្ធ  
របស់អ្នកប្រហែលជាលាចាកទៅ នោះមិនមែន—ដែលមិនខានអ្វីទាំងអស់។ ហា  
លេលូយ៉ា! ពួកគេគ្រាន់តែឆ្លងកាត់រាំងនន រង់ចាំ យ៉ាងពិតប្រាកដ ហើយពួកគេចង់  
នៅជាមួយអ្នកម្តងទៀត។ នោះជាការត្រឹមត្រូវ ប្រាកដណាស់ ពួកគេចង់។ ពួកគេ  
ប្រាថ្នាចង់នៅជាមួយគ្នាម្តងទៀត។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ពួកគេ គឺព្រលឹងនៅក្រោម  
អាសនៈកំពុងយំ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើរយៈពេលប៉ុន្មាន?” ឃើញទេ? ពួកគេមិន  
ស្ថិតក្នុងស្ថានភាពត្រឹមត្រូវរបស់ពួកគេទេ។

467 ព្រះមិនដែលបង្កើតយើងជាទេវតាទេ ទ្រង់បានបង្កើតយើងជាបុរសនិងស្រ្តី។  
យើងនឹងក្លាយជាបុរស និងស្រ្តីជានិច្ច ព្រោះយើងជាមនុស្សម្នាក់—ជាផលិតផល  
នៃភាពវៃឆ្លាតរបស់ព្រះ។ យើងអាចជាបុរសនិងស្រ្តីជានិច្ច។

468 ប៉ុន្តែតើវាធ្វើដូចម្តេច? មើល ប្រហែលជាអ្នកគិតថាពេលអ្នកដើរចុះទៅ  
អាសនៈ ហើយអ្នកជាដៃគូ ថាយើងយកគ្នាធ្វើជាប្រពន្ធស្របច្បាប់ ហើយរស់នៅ  
ជាមួយគ្នាក្នុងភាពបរិសុទ្ធនៃអាពាហ៍ពិពាហ៍នេះ និងព្រះគុណនៃព្រះជាដើម និង  
ទីបន្ទាល់របស់អ្នកទាំងអស់ដែលអ្នកបានផ្តល់ឱ្យ និងការសន្យារបស់អ្នកដែលអ្នក  
បានធ្វើ។ រឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង ចាប់ផ្តើមសម្គាល់ អ្នកទាំងពីរ។ គាត់មានស្មារតី  
ហើយសក់ក្លើរលោង ហើយម៉ាកនិងនាងស្អាត ភ្នែកពណ៌ត្នោតតូច ឬភ្នែកពណ៌ខៀវ  
ឬអ្វីក៏ដោយ។ អូ រៀបរយដែលអ្នកមើលនាង។ អ្នកដើរចេញ មើលទៅថា “ឥឡូវនេះ  
ពត់ស្មារតីឱ្យត្រង់វិញ” ហើយបន្តិចក្រោយមក ពួកគេចាប់ផ្តើមធ្លាក់ចុះ។ ម៉ាក  
នឹងមានសក់ក្បាលប្រផេះ រលាកសន្លាក់ជាដើម។ មួយសន្ទុះក្រោយមក នាងក៏  
លាចាកទៅ ឬគាត់លាទៅឆ្ងាយ។

469 តើវាជាអ្វី? នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទតឃើញអ្នកឈរនៅទីនោះ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នោះហើយ នោះជារបៀបដែលខ្ញុំចង់បានអ្នក។ ត្រូវហើយ។ សេចក្តីស្លាប់ ឯងមកចុះ តែឯងមិនអាចយកវាបានទេ ទាល់តែខ្ញុំអនុញ្ញាត។”

470 អូ អូ ខ្ញុំគិតដល់យ៉ូប។ មែនហើយ ព្រះកំពុងមើលចុះ យ៉ូបដឹងថាព្រះស្រឡាញ់គាត់។ (ហើយចំណាំទុកចុះថាវាមិនអាចចាប់យកអ្នកបានទេ។) ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឯងចាប់គាត់នៅក្នុងដៃរបស់ឯងបាន ប៉ុន្តែឯងមិនអាចយកជីវិតគាត់ទេ។”

471 ហើយបន្ទាប់មករឿងដំបូងដែលអ្នកដឹង គឺស្មោះចាប់ផ្តើមឈរ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកបានទៅ។ តើមានអ្វីកើតឡើង?

472 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញនឹងមិនមានអ្វីមួយដែលតំណាងសេចក្តីស្លាប់ឡើយ។ មិនអាចមានវត្តមានមួយដែលតំណាងឱ្យផែនដីនេះ ពីអ្វី... ឃើញទេ អ្នកបានឡើងមកតាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ អ្នកមានជីវិត។ បន្ទាប់មកសេចក្តីស្លាប់បានចូលមក នាំអ្នកចុះ។ បរិភោគអាហារដូចគ្នានិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ផឹកទឹកដូចគ្នា អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ប៉ុន្តែការស្លាប់បានមកដល់។ ប៉ុន្តែរូបភាពត្រូវបានកំណត់រួចហើយ។ ហាលេលូយ៉ា! នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ អ្នកនឹងមានជីវិតឡើងវិញ។ ហើយនឹងមិនមានសេចក្តីស្លាប់ ឬភាពស្រដៀងគ្នានៃសេចក្តីស្លាប់ ឬវ័យចាស់ ឬពិការ ឬអ្វីឡើយ។ អមតៈ យើងនឹងឈរក្នុងភាពដូចទ្រង់ ឥតខ្ចោះជារៀងរហូត។ ហាលេលូយ៉ា។ អូ ខ្ញុំ...នោះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកណាម្នាក់ស្រែកឡើង ជាពិសេសនៅពេលអ្នកឈានដល់អាយុរបស់ខ្ញុំ។

473 អាយុរបស់ខ្ញុំគឺ ខ្ញុំគិតថា នៅពេលដែលអ្នក គិតពីវា ច្រើនជាងពេលណាៗទាំងអស់។ អ្នកគ្រាន់តែនៅក្នុងការផ្លាស់ប្តូរប្រភេទនោះ អ្នកឃើញទេ។ នេះ... អ្នកចាប់ផ្តើមឆ្ងល់ “តើវានិយាយអំពីអ្វី? តើខ្ញុំបានធ្វើអ្វី?” ខ្ញុំក្រឡេកមើលទៅទីនេះ ខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំអើយ! មែនហើយ តើវាបានទៅណា ព្រះអម្ចាស់? ខ្ញុំនៅទីនេះ មានអាយុសែសិបប្រាំបីឆ្នាំ ពីរឆ្នាំទៀត ខ្ញុំនឹងមានអាយុពាក់កណ្តាលមួយរយ។ រឺ! ខ្ញុំគ្រាន់តែ... គ្រាន់តែមើលព្រលឹងពីរបីដែលខ្ញុំបានយកឈ្នះ ខ្ញុំចង់យកឈ្នះរាប់លាននិងរាប់លានទៀត។” ព្រះអង្គម្ចាស់ ជួយខ្ញុំ។

474 ខ្ញុំខ្មាសខ្លួនឯង សូម្បីតែមកជួរពេលវិស្សមកាល។ គិតថា “អូ ចម្រុកបានខ្ញុំហើយ អ្នកច្រូតមានតិចណាស់។ មនុស្សរាប់លាននាក់នៅក្នុងអំពើបាបនិងការអាម៉ាស់កំពុងតែស្លាប់ជារៀងរាល់ថ្ងៃ សូមស្តាប់ការហៅរបស់ពួកគេ។” ខ្ញុំទៅដេក

នៅទីនោះពេលយប់ ហើយពួកជនជាតិដឹកសត្វស្រែកយំនៅលើទឹកដី។ របៀបដែលពួកគេមកដោយរាប់ពាន់នាក់ ទាញតាមខ្ញុំ ហើយ—ហើយឈរនៅទីនោះនៅព្រលានយន្តហោះ ដែលពួកគេត្រូវមានកងជីវិតនៅទីនោះដើម្បីរក្សាពួកគេមកវិញ ដើម្បីស្តាប់រឿងរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

475 ហើយនៅទីនេះយើងអាចសុំ និងផ្សាយពាណិជ្ជកម្មក្នុងកាសែតនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត និងមានកន្លែងល្អបំផុតសម្រាប់ពួកគេដើម្បីអង្គុយចុះ មើលការកម្សាន្តដ៏ល្អបំផុតជាមួយនឹងការច្រៀងដ៏ពិរោះ ពួកគេនឹងមក ហើយ “អាហា! មែនហើយ ខ្ញុំគិតថាមិនអីទេ មិនមែនទាក់ទងនឹងជំនឿរបស់ខ្ញុំផង។”

476 អូ ខ្ញុំអើយ របៀប—របៀប—តើវាអាចនៅបានយូរម៉្លោះ? វាមិនមែន...វាមិនត្រឹមត្រូវទេ។ ហើយនៅទីនេះយើងកំពុងប្រមូលអាហាររាប់រយពាន់លានតោនចូលទៅក្នុងធុងសំរាម ហើយប្រជាជននឹងរីករាយនឹងទទួលវា។ ហើយពួកគេជាមនុស្សនៅលើផែនដីដូចយើងដែរ។ ខ្ញុំអើយ យើង...អញ្ចឹង វាមិនអាចធ្វើបែបនេះយូរពេកទេ។

477 មិនអីទេ ឥឡូវនេះ តើនរណាជាបិតា? ព្រះវរបិតា និងព្រះរាជបុត្រាគឺតែមួយ។ សូមមើលនៅក្នុង យ៉ូហានទី១ ៥:៧ វាបាននិយាយថា “មានសាក្សី៣អង្គដែលធ្វើបន្ទាល់នៅស្ថានសួគ៌ ព្រះវរបិតា ព្រះបន្ទូល (ដែលជាព្រះរាជបុត្រា)...ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះ ទាំងបីនេះ គឺតែមួយ។”

478 “មានសាក្សី៣អង្គដែលធ្វើបន្ទាល់នៅលើផែនដី គឺទឹក ឈាម និងព្រះវិញ្ញាណ។” នោះជាធាតុទាំងបីដែលបានមកពីរូបកាយរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ពួកគេបានទម្លុះចំហៀងរបស់ព្រះអង្គ: ទឹកចេញមក ឈាមបានចេញមក។ “នៅក្នុងព្រះហស្តទ្រង់ ទូលបង្គំសូមថ្វាយវិញ្ញាណរបស់ទូលបង្គំ។” ហ្នឹងហើយ នោះហើយជាធាតុទាំងបី។ ទាំងបីនេះមិនមែនមួយទេ ប៉ុន្តែពួកគេរួមមកក្នុងមួយ។

479 ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ យ៉ូហានទី១ ៥:៧ ចែងថា “តែទាំង៣អង្គនេះរួមមកតែ១ទេ។”

480 “ទឹក ឈាម និងព្រះវិញ្ញាណរួមមកក្នុងមួយ។” មិនមែនមួយទេ ប៉ុន្តែរួមមកក្នុងមួយ។ ដូច្នេះ ព្រះបិតា...ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលរាងកាយអាចធ្វើបាន នៅពេលដែលព្រះអាចមើលឃើញអង្គទ្រង់ បានឆ្លងកាត់តាមរយៈការ

ដាក់ទណ្ឌកម្មរូបកាយនេះ មានចំនុចប្រសព្វ...ស្នាក់ចាប់នៅទីនោះ អ្នកឃើញ ហើយ។ មានពេលដែលទ្រង់ទតឃើញព្រះលោហិតនោះឈរនៅចន្លោះទ្រង់ និង ការជំនុំជំរះ។ នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគវា ជាថ្ងៃដែលអ្នកស្លាប់។” ហើយនៅទីនេះព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំ...ប៉ុន្តែខ្ញុំ បានជំនួសកន្លែងរបស់ពួកគេ។ មើល ខ្ញុំបានជំនួសកន្លែងរបស់ពួកគេ។”

481 នៅចាំរឿងរបស់ខ្ញុំកាលពីយប់មុន ដែលខ្ញុំបានឃើញការនិមិត្តរបស់ស្រ្តី នោះធ្ងន់ធ្ងរពិតៗ ដែលនៅក្នុងបន្ទប់នោះ? ហើយខ្ញុំកំពុងថ្កោលទោសនាង បាន និយាយថា “ព្រះអើយ ម្តេចមិនផ្អែកន្លែងនោះ?” បន្ទាប់មកទ្រង់បានបង្ហាញខ្ញុំឃើញ ទេ។ ហើយខ្ញុំបានដើរទៅរកនាង ហើយប្រាប់នាងពីអ្វីដែលបានកើតឡើង។

ឥឡូវនេះ នេះជាសំណួរចុងក្រោយរបស់ខ្ញុំ។

**64. តើអ្នកគិតថា យោងតាមបទគម្ពីរ ថាជនជាតិយូដានឹងត្រូវបាន... តើនឹង ទទួលយកព្រះគ្រីស្ទមុនការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំ?**

482 ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំពិតជាជឿថាការលើកឡើងនៃក្រុមជំនុំ...នេះជាគំនិតរបស់ខ្ញុំផ្ទាល់ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើយើងមានពេល យើងនឹងឆ្លងកាត់ ប៉ុន្តែវាជា—វាគឺ ម៉ោងប្រាំបួនជាងហើយឥឡូវនេះ។ មើលចុះ ខ្ញុំជឿថា សាសន៍យូដានឹងទទួល ព្រះគ្រីស្ទនៅពេលទ្រង់យាងមកជាលើកទីពីរ។ ឥឡូវត្រូវចងចាំ ដើម្បីឱ្យគ្រប់ មនុស្សនោះដឹងរឿងនេះ ភ្នែកយើងខ្វាក់ ឬភ្នែករបស់គេខ្វាក់ ដើម្បីអោយយើង មើលឃើញ។ អ្នកណាក៏ដឹងដែរ បទគម្ពីរនិយាយអំពីរឿងនោះ។ តើវាត្រូវទេ? ប៉ុល ប្រាប់យើងថាយើង...ថាយើងខ្វាក់ភ្នែក...ថាជនជាតិយូដាបានខ្វាក់ភ្នែកដើម្បីឱ្យ យើងអាចទទួលព្រះគ្រីស្ទ។ ឃើញទេ? ហើយយើងជាដើមអូលីវរ៉ែដែលគេផ្សាំ ដោយការយកទៅចិញ្ចឹមក្នុងដើមឈើ។

483 ឥឡូវនេះទីនេះជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំគ្រាន់តែនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នក...គេសួរខ្ញុំថា “តើ អ្នកគិតថា...?” ឥឡូវនេះ នេះជារបៀបដែលខ្ញុំគិតថាវានឹងកើតឡើង។ ខ្ញុំមិនដឹង ទេ។ មិនថាវាជាអ្វីនោះទេ ខ្ញុំប្រាកដថា ដោយសារព្រះគុណរបស់ព្រះ និងសេចក្តី មេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ យើងនឹងនៅទីនោះ សូមមើល ដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ទោះបីវាជាអ្វីក៏ដោយ។ ខ្ញុំប្រហែលជាមិនអាចយល់បាន ប៉ុន្តែនេះជាអ្វីដែលខ្ញុំ គិត។ ខ្ញុំជឿថាយើងនៅគ្រាចុងក្រោយ។ ខ្ញុំជឿថាសម័យរបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបាន បញ្ចប់នៅពេលនេះ។ ខ្ញុំជឿថាយើងជិតដល់ពេលហើយ។



484 ហើយឥឡូវនេះជនជាតិយូដា នេះជាញឹកញយដែលតែងតែធ្វើខុសចំពោះជនជាតិយូដា: ពួកគេខ្វាក់ ពួកគេមើលមិនឃើញ។ ហើយដោយសារតែថាសាសន៍ដទៃ សម្រាប់រឿងមួយ ជាច្រើនដង...

485 ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយជនជាតិយូដានៅកំពង់ផែ បេនតុន បងស្រី ស៊ីធី ហើយតើអ្នកដឹងទេថាគាត់និយាយអ្វីមកខ្ញុំទេ? នៅទីនោះនៅក្នុងចំណោមអ៊ីស្រាអែលទាំងនោះ...កន្លែងរបស់អ៊ីស្រាអែលនៅទីនោះ។ សំណួរនេះអំពីការព្យាបាលបុរសពិការភ្នែក។ ហើយគាត់បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចកាត់ជនជាតិយូដាបានទេ... អ្នកមិនអាចកាត់ព្រះជាបីចំណែក ហើយប្រគល់ទ្រង់ទៅឲ្យសាសន៍យូដាបានទេ... តាំងទ្រង់ជាព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” បាននិយាយថា “អ្នកមិនអាចធ្វើដូច្នោះចំពោះជនជាតិយូដាទេ យើងមិនមែនជាអ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះទេ។” បាននិយាយថា “យើងជឿលើព្រះតែមួយ។” ឃើញទេ?

486 ហើយអ្នកទៅបង្កើតព្រះជាបីគឺ: ព្រះជាព្រះវរបិតា ព្រះជាព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកប្រាកដជាធ្វើឱ្យជនជាតិយូដាខ្វាក់នៅទីនោះ ព្រោះគាត់ដឹងច្បាស់ជាងនេះ។ គាត់ដឹងច្បាស់ជាងនេះ។ នោះនឹងធ្វើឱ្យអ្នកក្លាយជាអ្នកថ្វាយបង្គំរូបព្រះ ដូចនឹងការថ្វាយបង្គំរូបព្រះដែរ អ្នកមានព្រះបិតាអង្គ។ អ្នកត្រូវតែធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាព្រះតែមួយ នោះមិនមែនជាព្រះបីទេ វាជាមុខងារបីនៃព្រះតែមួយ។ សូមមើល ព្រះបានបម្រើក្នុងភាពជាបិតា ទ្រង់បានបម្រើក្នុងព្រះរាជបុត្រា ហើយទ្រង់បម្រើឥឡូវនេះនៅក្នុងគ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រានៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ វាគឺជាព្រះតែមួយ។

487 នោះហើយជាមូលហេតុដែលយើងត្រូវបានចាត់តាំងឱ្យធ្វើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ព្រោះមិនមែនក្នុងនាម...នៅក្នុងនាមមិនមែននាមច្រើន មិននៅក្នុងឈ្មោះច្រើននោះទេ ឬនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះបិតានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះរាជបុត្រានៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែ “នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” សូមមើល ការទទួលស្គាល់ព្រះដូចគ្នាថាជាព្រះគ្រីស្ទ។ មើល នោះជានរណា វាមិនអាចជាវិធីផ្សេងទៀតទេ។ ឃើញទេ? ហើយបទគម្ពីរ...

488 ហើយ—បន្ទាប់មក ប្រសិនបើការបើកសម្តែងរបស់យើងខុស នោះពេត្រុស និងសាវ៉ែកងទៀតបានបង្រៀនខុសដែរ ព្រោះមនុស្សគ្រប់រូបក្នុងព្រះគម្ពីរបានទទួល

បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គ្មាននរណាម្នាក់បាន  
ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុង “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” ទេ  
វាជាគោលលទ្ធិកាតូលិក។ ខ្ញុំអាចបង្ហាញវាដល់អ្នកដោយពាក្យផ្ទាល់ខ្លួន និង  
វចនានុក្រមផ្ទាល់ខ្លួន និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ វាជាគោលលទ្ធិកាតូលិក ហើយមិនមែន  
—ហើយមិនមែនជាគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរទេ។ ហើយគ្មានមនុស្សណា...

489 សូម្បីតែស្តេចនៃប្រទេសអង់គ្លេសក៏បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាម  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដែរ។ ប្រហែលប្រាំមួយរយឆ្នាំបន្ទាប់ពីការស្លាប់របស់សាវ័ក  
ចុងក្រោយ ពេលនោះមិនត្រូវបានគេហៅថាប្រទេសអង់គ្លេសទេ នោះវាត្រូវបានគេ  
ហៅ “ដែនដីទេវតា។” នោះហើយជាកន្លែងដែលវាមកពី ឈ្មោះ។ គាត់បានទទួល  
បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

490 អ្វីដែលបានផ្លាស់ប្តូរគាត់ គឺចាប់តូច។ នៅពេល...ប្រសិនបើខ្ញុំអាចគិតបាន  
មិនមែនលោកអេនដេឡូទេ។ តើពេលនេះគាត់ឈ្មោះអ្វី? អាហ្គាហ្វិស លោ  
កអាហ្គាហ្វិស ខ្ញុំជឿថាវាបែបនេះ ខ្ញុំមិនប្រាកដអំពីឈ្មោះនោះទេ ឥឡូវនេះ។  
ប៉ុន្តែ ទោះបីយ៉ាងណា គាត់បានឡើងទៅទីនោះ ហើយពួកគេទទួលបានរបស់  
ទាំងនេះខ្លះ...

491 ពួកគេហៅពួកគេថាជាទេវតា ដោយសារតែប្រជាជន និងពួកសាសន៍អា  
សស៊ើរជាមនុស្សរស្មីកខ្មៅទាំងអស់ ហើយពួកអង់គ្លេសទាំងនេះខ្ពស់ សម្បុរស  
សក់អង្កាញ ក្បាលតង់ដេងអង្គតូ-សាសុន អ្នកដឹងទេ ភ្នែកពណ៌ខៀវ។ ហើយ  
ពួកគេបាននិយាយថា “ពួកគេមើលទៅដូចជាទេវតា” ហើយដូច្នេះពួកគេបានហៅ  
វាថា “ដែនដីទេវតា។”

492 ហើយ—អ្នកបម្រើរបស់ព្រះអម្ចាស់បានឡើងទៅទីនោះ ហើយប្រកាសប្រាប់  
ស្តេចរបស់គេ ហើយពួកគេកំពុងអង្គុយនៅកន្លែង បើកភ្លើងដ៏ធំមួយ។ ខ្ញុំបានអាន  
ប្រវត្តិរបស់វាមិនយូរប៉ុន្មានទេ។ បក្សីតូចមួយហើរចូលទៅក្នុងពន្លឺហើយចេញទៅ  
វិញ ស្តេចសួរថា “តើគាត់មកពីណាហើយគាត់ទៅណា?” ឃើញទេ? “គាត់ចូល  
ទៅក្នុងពន្លឺ ហើយយើងបានឃើញគាត់ ហើយគាត់ក៏ចេញទៅក្នុងភាពងងឹតវិញ។  
តើនោះមិនមែនជាផ្លូវដែលមនុស្សទៅទេឬ?” គាត់បាននិយាយអញ្ចឹង។

493 “ប៉ុន្តែតើគាត់ជាអ្វីមុនពេលគាត់អាចចូលមកទីនេះ?” គ្រូអធិប្បាយបាន  
និយាយ ឃើញទេ? ដែលចាប់អារម្មណ៍របស់ស្តេច ហើយនៅព្រឹកបន្ទាប់

គាត់ និងក្រុមគ្រួសាររបស់គាត់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រូវហើយ។

494 បន្ទាប់មកមានអ្វីទៀត? បុរសដំបូងដែលធ្លាប់បានបោះ ឬទទួលបុណ្យ ជ្រមុជទឹកតាមវិធីណាមួយ នៅក្នុងនាមរបស់ “ព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ” គឺនៅក្នុងព្រះវិហារកាតូលិក។ ការបោះទឹកជាលើកដំបូងដែលធ្លាប់មាន គឺនៅក្នុងព្រះវិហារកាតូលិក។ ការចាក់ទឹកលើកដំបូងដែលធ្លាប់មានគឺនៅក្នុង ព្រះវិហារកាតូលិក។ ព្រះវិហារប្រូតេស្តង់តែងតែធ្វើវិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក...នៅក្នុង ព្រះគម្ពីរ ពួកសាវ័ក ដោយការជ្រមុជនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គ្រប់ ទឹកនៃង។ គ្រាន់តែស្វែងរកកន្លែងមួយដែលពួកគេជាអ្វីផ្សេងទៀត ឃើញទេ។

495 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យនេះ ជនជាតិយូដាមិនអាច... ខ្ញុំបានសួរ គ្រូនោះ ខ្ញុំឆ្លើយថា “លោកគ្រូ តើអ្នករាល់គ្នាពិបាកជឿហោរាឬ?”

496 គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំជឿពួកហោរា។”

497 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅក្នុងអេសាយ ៩:៦ តើគាត់មានន័យយ៉ាងណា តើ យើងមានបុត្រមួយកើតមកឬ? តើគាត់និយាយអំពីអ្នកណា?”

498 គាត់បាននិយាយថា “គាត់កំពុងនិយាយអំពីព្រះមេស៊ី។”

499 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើព្រះមេស៊ីនឹងកើតមកឬទេ?”

500 “បាទ ទ្រង់នឹងកើត។”

501 ខ្ញុំបាននិយាយថា “បន្ទាប់មកប្រសិនបើទ្រង់ត្រូវកើត ទ្រង់មាន...ទ្រង់នឹងមាន ម្តាយ។”

502 “បាទ ទ្រង់ត្រូវតែមានម្តាយ។ ហើយទ្រង់ក៏ត្រូវមានឪពុកផងដែរ” គាត់បាន និយាយបែបនេះ។

503 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង។ ហើយតើវាពិបាកដែរឬទេសម្រាប់អ្នកក្នុងការជឿ ថាវានឹងមិនមាន... ថាព្រះយេស៊ូវដ៏អស្ចារ្យដែលបានបើកសមុទ្រក្រហម មិនអាច ផ្តល់កំណើតដល់ទារកនេះដោយការសម្រាលដោយឥតខ្ចោះ?” ឃើញទេ? គាត់ នៅទីនោះ។

504 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចបង្កើតទ្រង់ឱ្យទៅជាព្រះបីបានទេ។”

505 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់មិនមែនជាព្រះបីទេ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើព្រះមេស៊ូស៊ីនឹងមានទំនាក់ទំនងអ្វីនឹងព្រះ?”

506 គាត់បាននិយាយថា “ទ្រង់នឹងក្លាយជាព្រះ។”

507 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកបានទទួលវា។ ឥឡូវនេះ អ្នកបានទទួលវា ទ្រង់គឺជាព្រះ។” នោះពិតជាមែន។

508 បន្ទាប់មកគាត់បានព្យាយាមប្រាប់ខ្ញុំថា “បុរសនេះជាចោរ គឺព្រះយេស៊ូវជា អ្នកស្រុកណាសារ៉ែត។ ទ្រង់ជាចោរ។”

509 ខ្ញុំបាននិយាយថា “លោកគ្រូ តើទ្រង់ជាចោរដូចម្តេច?”

510 “មែនហើយ” គាត់បាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នកបាននិយាយ នោះគឺ នៅថ្ងៃសប្តិច្រើន គាត់ចូលទៅក្នុងចម្ការពោត ហើយយកពោតមក។”

511 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ លោកគ្រូអ្នកដឹងច្បាស់ជាង...បន្ថែមទៀតអំពី បទគម្ពីរជាងនោះ។ គម្ពីររបស់អ្នកនិយាយថាវាជាច្បាប់ ‘មានច្បាប់អនុញ្ញាតឱ្យ បុរសចូលហូបពោតច្រើនតាមដែលខ្លួនចង់ ប៉ុន្តែកុំយកវាទៅដាក់ក្នុងចងរបស់គាត់ ហើយយកវាចេញវិញ។ ជាច្បាប់របស់អ្នកផ្ទាល់ ជាគ្រូនោះ។”

512 ហើយគាត់បានឈរនៅទីនោះបន្តិច គាត់—គាត់—គាត់បានជឿវា ដោយសារតែគាត់—គាត់បានធ្វើជាសាក្សី។ គាត់បាននិយាយថា មួយរយៈ ក្រោយមក គាត់បាននិយាយថា: “អីចឹង—អ្វីដែលបណ្តាលឱ្យភ្នែករបស់ យ៉ូហាន...” បាននិយាយថា “តើអ្នកធ្វើវាដោយរបៀបណា?”

513 ខ្ញុំបាននិយាយថា “នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

514 “អូ។” គាត់—គាត់មិនបានដឹង បាននិយាយថា “មែនហើយ អ្នកមិនអាចកាត់ ព្រះជាបីកំណត់បានទេ។”

515 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទ្រង់ជាព្រះដែលព្រះយេស៊ូវបានសម្តែងឲ្យឃើញក្នុង សាច់ឈាម លោកគ្រូ។ ទ្រង់...នោះជាអ្វីដែលជាទ្រង់ ទ្រង់ជាព្រះយេស៊ូវក្លាយជា សាច់ឈាម។ នាមមនុស្សរបស់ទ្រង់ នោះជានាមនៃការប្រោសលោះ ពីព្រោះគ្មាន នាមណាផ្សេងត្រូវបានដាក់នៅក្រោមស្ថានសួគ៌ ដែលមនុស្សអាចត្រូវបានសង្គ្រោះ ឡើយ មានតែតាមរយៈព្រះនាមនៃការប្រោសលោះរបស់មនុស្សប៉ុណ្ណោះ: នៃ

ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ទ្រង់ជាព្រះ ទ្រង់ជាព្រះ ទ្រង់នឹង ក្លាយជាព្រះជារៀងរហូត នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

516 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថាក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃនឹងឆាប់...ការបំពេញរូបកាយរបស់ ពួកជំនុំសាសន៍ដទៃ។ ទ្វាររវាង...ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងម៉ាថាយ ២៤ (ខ្ញុំនឹងយកបទគម្ពីរនោះមួយនាទី) ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងវាយលុកកំពែង ក្រុងយេរូសាឡឹមរហូតដល់ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់។”

517 ឥឡូវនេះមើល។ វាត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវរបស់យើងនៅក្នុង ម៉ាថាយ២៤ ថាជនជាតិយូដានឹងត្រូវបានដកចេញពីរូបភាព។ ដានីយ៉ែលបាន និយាយថា ត្រឡប់ទៅហោរាចាស់ គាត់បាននិយាយថានឹងមានរយៈពេល ចិតសិបសប្តាហ៍ទៀតត្រូវជ្រើសរើស ដល់សាសន៍យូដា។ ហើយព្រះមេស៊ីនឹង យាងមក (ព្រះអង្គម្ចាស់) ហើយនឹងព្យាករណ៍នៅពាក់កណ្តាលសប្តាហ៍ទី៧០ ដែលជារយៈពេលប្រាំពីរឆ្នាំ គាត់នឹងត្រូវកាត់ចេញនៅកណ្តាល។ មើលទៅថាវា ល្អឥតខ្ចោះយ៉ាងណា ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានអធិប្បាយយ៉ាងប្រាកដប្រឹក្នុងកន្លះ ហើយ ត្រូវបានគេឆ្កាង។ ប៉ុន្តែមាន...នោះមកនៅក្នុងសំណួរផ្សេងទៀតនៅទីនេះ។ នៅ មានប័ណ្ណកន្លះទៀតត្រូវជ្រើសរើសឲ្យពួកគេ ដល់ពួកយូដា។ វាត្រូវតែអញ្ជឹង។

518 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកនឹងទទួលយក វិវរណៈ ជំពូកទី ៧ យ៉ូហាន បានឃើញជនជាតិយូដាមួយសែនសែសិបបួនពាន់នាក់បានដៅចំណាំទាំងអស់ ក្នុងចំណោមកុលសម្ព័ន្ធអ៊ីស្រាអែលទាំងដប់ពីរ។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? មុននឹងវាកើតឡើង នៃចិត្តការនាខាងមុខ។

519 ឥឡូវមើលថាវាស្អាតប៉ុណ្ណា មុននឹងបញ្ចប់ឥឡូវ។ មើលរបៀប—របៀបដែលវា ផ្លាស់ទីជុំវិញ។ ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាទាំងនោះបានងងឹតហើយ។

520 ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដានៅទីនេះ ភាគច្រើននៃពួកគេនៅទីនេះគឺគ្រាន់តែ... អ្នកដឹងថាពួកគេមានលក្ខណៈយ៉ាងណា ពួកគេកាន់ទ្រព្យសម្បត្តិរបស់លោកិយ។ ហើយពួកគេគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែជាមនុស្សមានលុយ ហើយនោះជាអ្វីដែលអ្នកអាច រកបានពីវា ឃើញទេ ហើយក្រអឺតក្រទម ព្រងើយកណ្តើយ ហើយមិនស្តាប់។ ប៉ុន្តែ នោះមិនមែនជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងនិយាយអំពីនោះទេ ប្រសិនបើអ្នកនឹង កត់សម្គាល់។

521 ឥឡូវនេះ សាសន៍ដទៃ...ឥឡូវមើលចុះ វានៅសល់បីឆ្នាំកន្លះទៀតសម្រាប់ជនជាតិយូដាទាំងនេះ។ ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា ក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងត្រូវសាសន៍ដទៃជាន់ឈ្លីរហូតដល់គ្រាកាន់កាប់ត្រួតត្រារបស់សាសន៍ដទៃ... (ឥឡូវនេះ អ្នកដែលមិនជឿលើសម័យកាន់កាប់ត្រួតត្រា តើយ៉ាងណាដែរ?)... រហូតដល់ការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។ ហើយនៅពេលដែលការកាន់កាប់របស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់ (ពេលវេលានៃសាសន៍ដទៃត្រូវបានបញ្ចប់) ពេលនោះ ទីក្រុងនឹងត្រូវប្រគល់ឲ្យជនជាតិយូដាវិញ។ ហើយព្រះយេស៊ូវបានបន្តទៅមុខដើម្បីនិយាយថាជំនាន់នោះ...បានមានបន្ទូលថា “ពេលចេញទៅឃើញដើមល្វាដុះពន្លក និងដើមឈើដទៃទៀតដុះពន្លក” បានបន្តថា “អ្នកដឹងថារដូវក្តៅជិតមកដល់ហើយ។” បានបន្តថា “ដូចគ្នានេះដែរ ពេលអ្នកឃើញហេតុការណ៍ទាំងនេះកើតឡើង ចូរដឹងថាជិតយប់ហើយ ជិតដល់ច្រកទ្វារហើយ ហើយខ្ញុំប្រាប់អ្នកជាប្រាកដថា ជំនាន់នេះនឹងមិនកន្លងផុតទៅឡើយ រហូតទាល់តែការណ៍ទាំងនេះបានសម្រេច។”

522 ឥឡូវនេះពួកគេបានមើលវានៅក្នុងជំនាន់នោះ “នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់កំពុងមានបន្ទូល។” មិនមែនទាល់តែសោះ!

523 ស្តាប់! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ជំនាន់ដែលឃើញដើមល្វាចេញពន្លក។” ទ្រង់មានបន្ទូលថា ឥឡូវនេះ ចូរមើល “ដើមល្វា និងដើមឈើទាំងអស់។” ឥឡូវនេះនៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀត “វានឹងមាន ការប្រជុំជាសកលនៅពេលនោះ។” ឥឡូវនេះមើលការព្យាករណ៍នេះ របៀបដែលវាដំណើរការ ហើយគ្រាន់តែបញ្ចូលគ្នាយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។ ឥឡូវនេះមើល។ “ដើមឈើទាំងអស់ដែលដុះពន្លកឡើង ប្រជុំគ្នា។” ដើមឈើមួយដើម នៅពេលវាចេញពន្លកឡើងវិញ។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះអ្នកណាក៏ដឹងដែរ ហោរាទាយថា ដើមល្វាជាសាសន៍យូដា។ យើងដឹងរឿងនោះ។ វាជាជនជាតិយូដា។ ឥឡូវនេះ...

524 ហើយមើលទៅយ៉ូអែល នៅពេលដែលគាត់យកវាមក គាត់បាននិយាយថា “របស់អ្វីដែលសល់ពីក្រា នោះកណ្តូបបានស៊ី ហើយអ្វីដែលសល់ពីកណ្តូប នោះចម្រិតបានកាត់ រួចអ្វីដែលសល់ពីចម្រិត នោះដង្កូវបានស៊ីទៅ...” ប្រសិនបើអ្នកកត់សម្គាល់ នោះគឺជាសត្វល្អិតដូចគ្នា ដំណាក់កាលផ្សេងៗគ្នា: ដង្កូវ កណ្តូប ចម្រិត។ វាជាសត្វល្អិតដូចគ្នា វាគ្រាន់តែជាដំណាក់កាលផ្សេងគ្នានៃជីវិតរបស់វា។

ឥឡូវនេះមើល សត្វល្អិតដដែលនោះចាប់ផ្តើមស៊ីនៅលើដើមឈើរបស់សាសន៍ យូដានៅទីនោះ កាត់វាចុះ ហើយវាចាប់ផ្តើមស៊ី ហើយស៊ី ស៊ី ស៊ី រហូតទាល់តែវា ស៊ីដល់គល់ឈើ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថា “យើងនឹងស្តារឡើងវិញ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ‘គ្រប់ឆ្នាំដែលដង្កូវបានស៊ី។ ហើយខ្ញុំនឹងធ្វើឲ្យ ប្រជាជនរបស់ខ្ញុំមានអំណរ។” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ដើមឈើត្រូវបានសត្វស៊ី អស់។ សាសន៍ដទៃត្រូវបានផ្សំចូលទៅក្នុងវា នោះជាការពិត។ មិនអីទេ យើងត្រូវ នាំផលផ្លែ។

525 ឥឡូវនេះនៅពេលដែលពេលវេលាបញ្ចប់មកដល់ នៅពេលដែលយើងចុះ ដល់ទីបញ្ចប់ (ប្រសិនបើខ្ញុំឃើញវាត្រូវ) ដំណឹងល្អគឺ: មានការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យមួយ បានកើតឡើង។

526 ឥឡូវនេះតើអ្នកដឹងទេថាទង់ជាតិសាសន៍យូដាគឺជាទង់ជាតិចំណាស់ជាងគេ បំផុតក្នុងពិភពលោក? ហើយវាបាននៅស្ងៀមអស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំ ជាងនោះ ទៀត ប្រហែលពីរពាន់ប្រាំរយឆ្នាំ។ ទង់ជាតិសាសន៍យូដា ដែលជាផ្កាយប្រាំមួយ របស់ព្រះបាទដាវីឌ មិនដែលបក់អស់រយៈពេលពីរពាន់ប្រាំមកហើយ ចាប់តាំងពីការចាប់ជាឈ្លីយ—នៃបាប៊ីឡូន។ ហើយឥឡូវនេះ ដោយសារតែ ចក្រភពរ៉ូមបានកាន់កាប់ពួកគេ (ហើយព្រះមេស៊ីបានយាងមក ហើយពួកគេ បានបដិសេធឯវា) ហើយត្រូវបានខ្ចាត់ខ្ចាយទៅតាមខ្យល់ទាំងបួននៃផែនដី។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកដឹងទេ នៅថ្ងៃទីប្រាំមួយ ខែឧសភា ឆ្នាំ១៩៤៦ ទង់ជាតិនោះបានត្រឡប់ មកលើក្រុងយេរូសាឡឹមម្តងទៀត? តើអ្នកដឹងទេថា នៅថ្ងៃទីប្រាំពីរ ខែឧសភា ឆ្នាំ ១៩៤៦ ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្លួនឱ្យខ្ញុំ (នៅថ្ងៃបន្ទាប់) នៅ ទីនេះ ហើយបានបញ្ជូនខ្ញុំទៅកាន់ពិភពលោកទាំងមូលដើម្បីនាំមកនូវការប្រជុំ? នៅព្រឹកបន្ទាប់! ពេលដែលទង់ជាតិនោះបានលើកឡើងនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ដូចជាថ្ងៃលិចនៅរសៀលនោះ ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានបង្ហាញខ្លួននៅទីនេះ ក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិកក្នុងពេលតែមួយ។ “ពេលឃើញដើមល្វានិងដើមឈើដែល នៅសល់ចេញពន្លក!”

527 តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំតារាដែលព្យួរនៅទីនេះនៅទន្លេ អូហ្វហ្វូ ជាច្រើន ឆ្នាំមុន នៅពេលដែលទ្រង់មានបន្ទូល...នេះជារូបភាពរបស់វានៅទីនេះ នៅពេល ដែលទ្រង់យាងចុះមក។ បាននិយាយថា “សាររបស់អ្នកនឹងចេញទៅជាអ្នកនាំ

មុខសម្រាប់ការយាងមកជាលើកទីពីរ ដូចជាយ៉ូហានបានចេញមុខជាអ្នកនាំមុខសម្រាប់ការយាងមកជាលើកដំបូង។ ហើយមើលជុំវិញពិភពលោកបានធ្វើឱ្យមានការប្រជុំ។ រាប់ម៉ឺនដង រាប់ពាន់ដង និងការប្រជុំដ៏អស្ចារ្យ។

528 អ្នកច្បាប់ទាំងអស់ និងអ្នកផ្សេងទាំងអស់នៅទូទាំងប្រទេស ហើយព្រះវិហារធំៗបាននិយាយថា “ថ្ងៃ ប៊ីលី សាន់ដេ បានចប់ហើយ។” ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេបានឃើញក្រុមជំនុំចាប់ផ្តើមប្រជុំឡើងវិញ (មនុស្សសាមញ្ញ) ពួកគេត្រូវតែជួយសង្គ្រោះមុខមាត់របស់ពួកគេ។ លោក ឆាល ហូលឡឺ នឹងបានជំនួសកន្លែងនេះ ប៉ុន្តែគាត់ចាស់ពេក ដូច្នេះពួកគេបានទៅជាមួយប៊ីលី ហ្គ្រាហាំ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បានយក ប៊ីលី ហ្គ្រាហាំប្រព្រះវិហារបាទីស្ទ ហើយពួកគេទាំងអស់គ្នាបាននៅជុំវិញគាត់។ ហើយប៊ីលី ហ្គ្រាហាំមិនមែនជាអ្នកអធិប្បាយបានពាក់កណ្តាលនៃបងប្រុសនេវីលផង គឺជាអ្នកអធិប្បាយ...មិន ដោយគ្មានមធ្យោបាយ។ ប៉ុន្តែតើវាជាអ្វី? ពួកគេត្រូវតែធ្វើវា វាជាសារពាង្គកាយ ហើយគ្រប់គ្នានៅជុំវិញវា ប្រមូលផ្តុំជុំវិញ។ ប៊ីលីលីនិយាយដូចគ្នា។ ឃើញទេ ពួកគេត្រូវតែធ្វើវា។ ហើយវាត្រូវធ្វើដើម្បីបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ពួកគេមិនមានព្រះវិញ្ញាណដើម្បីប្រមូលផ្តុំនៅជុំវិញនោះទេ ដូច្នេះពួកគេត្រូវតែយកព្រះបន្ទូលទៅប្រមូលផ្តុំជុំវិញ។ ដូច្នេះពួកគេបានធ្វើ។ ហើយប៊ីលីជាគ្រូអធិប្បាយព្រះបន្ទូល និងជាអ្នករាំ ហើយពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នាជុំវិញ ដូច្នេះហើយវាបានដាក់ទម្រង់ត្រជាក់ទាំងអស់ក្នុងការជួបជុំរបស់ពួកគេ។ នៅក្នុងភាពដ៏អស្ចារ្យ ជាមួយនឹងការព្យាបាលដ៏ទេវភាព និងអំណាច និងការធ្វើការជាដើម ដោយការអស្ចារ្យនៃព្រះ ដាក់ការ...ក្រុមជំនុំកូនក្រមុំដែលមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងរបស់នាងបានលើកឡើង បានដាក់នាងនៅក្នុងការប្រជុំ។ ឃើញទេ? ហើយព្រះវិហារផ្លូវការដ៏ត្រជាក់មានការប្រជុំ។ ហើយនេះគឺជាអ្វីស្រាវអែលដាក់ទៅរកការប្រជុំផុសផុលរបស់ពួកគេ។

529 ខ្ញុំមានភាពយន្តមួយនៅផ្ទះខ្ញុំពេលនេះ ប៊ីនាទីលានដល់ពាក់កណ្តាលអធ្រាត្រា។ ហើយយើងមានរូបភាពនៃជនជាតិយូដាទាំងនោះដែលចូលមក។ អ្នកបានឃើញវានៅក្នុងទស្សនាវដ្តីលុក។ កប៉ាល់ ដែលផ្ទុក មកពីផ្លូវចុះក្រោមក្នុងប្រទេសអ៊ីរ៉ង់ និងចុះទៅទីនោះ ជនជាតិយូដាមិនដែលដឹងថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់គង់នៅលើផែនដីទេ ពួកគេចុះទៅទីនោះ ក្នុងគ្រាដែលបាប៊ីឡូនចាប់ទៅ។ នោះជាអ្វីទាំងអស់ដែលពួកគេធ្លាប់ដឹង។ ពួកគេបានភ្ញាក់រាស់...អ្នកបានឃើញវានៅក្នុង



ទស្សនាវដ្តី លុក ឬ ខ្សែហ្វូ និងផ្សេងៗ ជាកន្លែងដែលពួកគេបានភ្ជួររាស់ដោយ ប្រើឧបករណ៍ឈើចាស់។ ហើយពេលឃើញយន្តហោះចូលមក គេក៏គិតថា “នេះ ជាវា” ព្រោះព្រះបានប្រាប់ពួកគេ។ “ពួកគេនឹងនៅទីនោះ ហើយនឹងត្រូវគេដឹក ត្រឡប់ទៅក្រុងយេរូសាឡឹមវិញតាមស្លាបឥស្រ្តី។” ត្រូវហើយ។ ពួកគេនៅទីនោះ។ ជនជាតិយូដាពោលថា: “នេះគឺជាវា។” ពួកគេបានបោះជំហានទៅមុខ ហើយ យើងមានរូបភាពរបស់ពួកគេដោយសំឡេងផ្ទាល់របស់ពួកគេ ហើយបានសម្ភាស ពួកគេ មកពីជុំវិញពិភពលោក។ ពួកគេខ្លះអាវមនុស្សចាស់នៅលើខ្នង ហើយខ្លះ ពិការភ្នែក។ ហើយពួកគេចុះពីកប៉ាល់មកពីគ្រប់ទិសទីនៃពិភពលោក ចូលមក។

530 ហើយពួកគេចាប់ផ្តើមរើសថ្មដាក់ក្នុងបារ បោះទៅលើដី ហើយសព្វថ្ងៃនេះ ពួកគេបានរកឃើញប្រភពទឹក ដែលជាប្រទេសកសិកម្មដ៏អស្ចារ្យបំផុតនៅលើ ពិភពលោក។ សមុទ្រស្លាប់មានទ្រព្យសម្បត្តិច្រើនជាងពិភពលោកទាំងអស់ដែល រួមបញ្ចូលគ្នា។ ជនជាតិយូដាកំពុងរិលត្រឡប់មកវិញ។ វាត្រូវបានលាក់ពីសាសន៍ ដទៃ ប៉ុន្តែវារីកដូចផ្កាកុលាប។

531 ពួកគេបាននិយាយទៅកាន់ពួកគេ—ពួកគេជាសាសន៍យូដា ពួកគេបាន និយាយថា “តើអ្នកត្រឡប់មកស្លាប់នៅស្រុកកំណើតឬ?”

532 បាននិយាយថា “យើងត្រឡប់មកវិញដើម្បីមើលព្រះមេស៊ី។ តើទ្រង់ នៅឯណា? ទ្រង់គួរតែនៅទីនេះ។”

533 បងប្រុសអើយ ពេលឃើញដើមល្វាចេញពន្លក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ជំនាន់ នេះនឹងមិនកន្លងផុតទៅឡើយ រហូតទាល់តែអ្វីៗទាំងអស់ត្រូវបានសម្រេច។” សូមក្រឡេកមើលការប្រជុំផុសផុលជាមួយនឹងទម្រង់បែបបទ។ សូមក្រឡេក មើលការប្រជុំផុសផុលជាមួយក្រុមជំនុំ។ សូមក្រឡេកមើលការប្រជុំផុសផុល ដែលចូលមកជាមួយជនជាតិយូដា ពួកគេកំពុងមើលការយាងមករបស់ព្រះមេស៊ី ស៊ី។ ក្រុមជំនុំ ក្រុមជំនុំដែលពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណ កូនក្រមុំជាមួយ... ស្ត្រីព្រហ្មចារីដែលមានប្រេងនៅក្នុងចង្កៀងរបស់ពួកគេនឹងចូលទៅក្នុងពិធី មង្គលការ។

534 ជនជាតិយូដានឹងនិយាយថា “នេះគឺជាអ្វីៗនោះ។ មានព្រះរបស់យើង ដែល យើងបានរង់ចាំ។” មានកន្លែងមួយរយសែសិបបួនពាន់របស់អ្នក... ដែលរូសសែល លាយបញ្ចូលគ្នា។ មានជនជាតិយូដាដែលឈរនៅទីនោះ ដែលនឹងទទួលទ្រង់។

ពួកគេថា “មានព្រះរបស់យើង ដែលយើងបានរង់ចាំ។” ពួកគេនឹងឃើញទ្រង់ និយាយថា “តើទ្រង់មានពួកគេនៅឯណា? តើទ្រង់បានទទួលស្លាកស្នាមនៅក្នុង ដៃទ្រង់ពីណា?”

535 ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានទទួលពួកគេនៅផ្ទះមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ។” ត្រូវហើយ “ផ្ទះរបស់មិត្តខ្ញុំ។”

536 តើទ្រង់នឹងធ្វើអ្វី? ក្រុមជំនុំរបស់សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវយកទៅក្នុងសិរីល្អ ហើយ កូនក្រមុំនឹងរៀបការជាមួយព្រះគ្រីស្ទ។

537 តើយ៉ូសែបបានបង្ហាញខ្លួនគាត់ដល់ប្រជាជនរបស់គាត់យ៉ាងដូចម្តេច? គាត់ បានបណ្តេញសាសន៍ដទៃចេញពីវត្តមានរបស់គាត់។ ទ្រង់ពិតជាបានធ្វើ។ តើ នឹងមានអ្វីកើតឡើងចំពោះសំណល់នៃពូជស្រ្តី? នាគបានហៀរទឹកចេញពីមាត់ វាដើម្បីធ្វើសង្គ្រាម ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “ពួកគេនឹងត្រូវបោះទៅក្នុងទី ងងឹតខាងក្រៅ ហើយនឹងមានការយំសោក និងសង្ឃឹតធ្មេញ។” ម៉ោងដ៏អស្ចារ្យនៃ ការបៀតបៀន និងការសាកល្បងនឹងមកដល់ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ។

538 តើនឹងមានអ្វីកើតឡើងនៅពេលនោះ? ពេលមរណទុក្ខមកដល់ ពេលព្រះបាន បំបែកអ្វីៗទាំងអស់ចេញពីពួកសាសន៍យូដា នោះព្រះយេស៊ូវនឹងត្រឡប់មកវិញ ដូចយ៉ូសែបដែរ។ ពេលគេឮយ៉ូសែប ពេលគាត់បណ្តេញអ្នកយាមទាំងអស់របស់ គាត់ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ហើយគាត់បានឃើញបេនយ៉ាមីនតូច និងពួកគេឈរ នៅទីនោះ ហើយពួកគេសារភាពចំពោះការសម្លាប់យ៉ូសែប។ ពួកគេបានគិតថា ពួកគេបានសម្លាប់យ៉ូសែប ហើយនៅទីនេះគាត់កំពុងឈរនៅមុខពួកគេ។ គាត់ បាននិយាយថា “ខ្ញុំគឺយ៉ូសែប។ ខ្ញុំជាបងប្អូនប្រុសរបស់អ្នក។”

539 បន្ទាប់មកពួកគេពិតជាញាប់ញ័រ “គាត់គឺយ៉ូសែប។ ឥឡូវនេះយើងស្គាល់ គាត់។”

540 នៅពេលដែលទ្រង់នឹងមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំជាព្រះយេស៊ូវ។ ខ្ញុំជាព្រះមេស៊ី។”

541 ពួកគេនឹងនិយាយថា “អូ ខ្ញុំអើយ! ឥឡូវនេះតើយើងនឹងមានអ្វី!”

542 វាត្រូវបានធ្វើឡើងទាំងអស់ដើម្បីលើកតម្កើងព្រះ។ វានឹងមិនមែនជាទ្រង់... មែនហើយ ពួកគេអាចឮគាត់យំនៅក្នុងរាំងរបស់ជាវ៉ាន ហើយយ៉ូសែបកំពុងយំ ជំនួសពួកគេ។

543 រង់ចាំរហូតដល់ព្រះយេស៊ូវទតឃើញជនជាតិយូដាទាំងនោះ ដែលទ្រង់ត្រូវ វាយឱ្យខ្លាក់ ដើម្បីឱ្យយើងជាសាសន៍ដទៃមានឱកាសចូលមក នោះនឹងមានមួយ ម៉ោង ខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នក។ ទ្រង់នឹងយកជនជាតិយូដាទាំងនោះ កុំបារម្ភអី ពួកយូដា នឹងបានសង្គ្រោះ។ បាទ មែនហើយ ត្រូវតែនៅទីនោះ។ ហើយនោះជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ ចំពោះវា ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញវានៅកន្លែងណាផ្សេងទៀតក្នុងបទគម្ពីរនោះទេ។ អ្នកត្រូវរក្សាពួកគេទាំងបីជាមួយគ្នា ម្តងទៀត។

544 អ្នកត្រូវតែរក្សា—ព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់—ក្រុមជំនុំគ្រាន់តែធម្មតា សារភាពបាប ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែមានក្រុមជំនុំ...នោះហើយជាសាសន៍យូដា ដំបូង សាសន៍យូដាមុនគេ ដែលគ្រាន់តែជាមនុស្សខ្លាចភ្នែកដែលកំពុងរង់ចាំនៅ ខាងនាយម្ខាង។ អ្នកត្រូវឈានដល់ជំហានបន្ទាប់ទៀត ដែលជាស្ត្រីព្រហ្មចារី ដែលកំពុងដេកលក់ ដែលមានកម្លាំងចិត្ត ហើយទើបចេញទៅព្រះវិហារ ហើយ បានចូលរួមក្រុមជំនុំ ហើយមានការប្រកបយ៉ាងល្អ។ បន្ទាប់មក អ្នកមានក្រុមជំនុំ ខាងវិញ្ញាណ ការលើកឡើងទៅស្ថានសួគ៌ កូនក្រមុំ នៅទីនោះនាងឈរ។ មនុស្ស បីនាក់នេះអ្នកមិនអាច...ពួកគេមិនត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នាទេ មិនមែនបន្តិច សោះ។ ពួកគេមិនដូចគ្នាទាំងអស់។ មិនមែនស្ទើរបន្ទាល់ព្រះយេស៊ូវទេដែល និយាយថា “មានមួយរយសែសិប-បួនពាន់នាក់គឺជាកូនក្រមុំ” វាខុសហើយ។ នោះ ហើយជាជនជាតិយូដា សូមមើល។ មានកូនក្រមុំ ជនជាតិយូដា និងក្រមុំព្រហ្មចារី ដែលកំពុងដេក។ ហើយអ្នកមានពួកគេទាំងអស់ ហើយនិយាយថា “មែនហើយ ពួកគេទាំងបីនៅកន្លែងផ្សេងគ្នា។” ពួកគេទាំងអស់គឺជាមនុស្សបីប្រភេទផ្សេងគ្នា។ ប្រាកដណាស់ ពួកគេមិនអាចទេ។

545 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងត្រឡប់មកផែនដីវិញ... ជនជាតិយូដា តើពួកគេជាអ្វី? ជាស្ត្រីយាមនៃប្រាសាទ។ ហើយនៅពេលដែល ព្រះយេស៊ូវយាងមកវិញ ទ្រង់យាងមកជាមួយកូនក្រមុំ។ ព្រះយេស៊ូវយាងមកបី ដង: ទ្រង់យាងមកជាលើកដំបូងដើម្បីលោះក្រុមជំនុំទ្រង់ ទ្រង់យាងមកជាលើក ទីពីរដើម្បីទទួលក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ទ្រង់យាងមកជាលើកទីបីជាមួយនិងក្រុមជំនុំ របស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? យ៉ាងពិតប្រាកដ។ ដូច្នេះវាគឺជាការយាងមកដ៏ល្អឥតខ្ចោះ ដ៏អស្ចារ្យមួយ វាគឺជាព្រះដ៏ល្អឥតខ្ចោះដ៏អស្ចារ្យមួយ វាជាព្រះគ្រីស្ទដ៏ល្អឥតខ្ចោះ តែមួយ ក្រុមជំនុំដ៏ល្អឥតខ្ចោះមួយ ការប្រោសលោះដ៏ល្អឥតខ្ចោះដ៏អស្ចារ្យមួយ...

អ្វីគ្រប់យ៉ាង វាមកជាត្រីដក ប៉ុន្តែវាទាំងអស់រួមមកតែមួយ។ ឃើញទេ? មិនមែន បីនាក់ទេ មិនមែនបីនាក់នេះទេ វាគ្រាន់តែជាមនុស្សម្នាក់ ក្រុមជំនុំមួយ រូបកាយ តែមួយ ព្រះគ្រីស្ទតែមួយ ព្រះអម្ចាស់តែមួយ “នៅក្នុងអ្នកទាំងអស់គ្នា និងតាមរយៈ អ្នកទាំងអស់គ្នា” ជាដើម។ ទាំងអស់តែមួយ!

546 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំបានទុកអ្នកជាយូរមកហើយ។

547 បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំបានមកម្តងទៀតនៅប៉ុន្មាន យប់ ឬយប់ថ្ងៃអាទិត្យ ឬអ្វីដូចនោះ ប្រសិនបើគ្រូគង្វាលនៅទីនេះមិនមានអ្វីនៅក្នុង ចិត្តរបស់គាត់ទេ ខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លើយទាំងនេះនៅទីនេះ។ អូ មានបុរសខ្លះនៅ ទីនេះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ចង់ស្តាប់ពួកគេ? អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ពួកគេ។ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំឆ្លងកាត់ពួកគេម្តងទៀត ជាប្រញាប់ មុនពេលដែលយើងបង្វែរកម្មវិធី ជូនគ្រូគង្វាល។

548 គ្រាន់តែស្តាប់ការនេះ៖

**តើថ្មជំនួសនៅឯណា...? តើថ្មទាំងនោះតំណាងឱ្យអ្វីនៅក្នុងវិវរណៈ ២១? នោះជារឿងល្អ។**

**សូមពន្យល់សត្វទាំងបួននៃវិវរណៈ៥។ មានសំណួរល្អមួយទៀត។**

**តើនរណាជាអ្នកចាស់ទុំទាំងម្ភៃបួននាក់? មានសំណួរល្អមួយទៀត សូម មើល។**

**តើខ្សែក្រហមនៃលោកុប្បត្តិ ៣៨ មានន័យយ៉ាងម៉េច? អ្នកចាំថាគាត់បាន ទៅយកកូនប្រសាររបស់គាត់មករស់នៅជាមួយនាងជាស្រីពេស្យា ហើយ បានធ្វើឱ្យតម្លៃនិងចេញមក ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលកូនកើតចេញមក ពួកគេដាក់ខ្សែក្រហមនៅជុំវិញដៃរបស់គាត់ (គាត់បានរុញចេញ រួចគាត់ចូល មកវិញ) នេះ—អ្នកបន្ទាប់កើតមកមុនគាត់។ អូ នោះជារឿងល្អមួយ វាប្រាកដ ណាស់។**

**តើអំណោយទានអ្វីខ្លះដែលត្រូវបញ្ជូនទាក់ទងនឹងការស្លាប់របស់សាក្សី នៅក្នុង វិវរណៈ ១១? នោះហើយជាពេលដែលម៉ូសេ និងអេលីយ៉ា ត្រឡប់មកវិញសម្រាប់ការរស់ឡើងវិញដល់មួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់។ តើអំណោយទានអ្វីខ្លះ? មើលថាពួកគេជាអ្វីនោះ គឺជារឿងស្រស់ស្អាត។**

**តើពួកបរិសុទ្ធនឹងនៅឯណាបន្ទាប់ពីមួយពាន់ឆ្នាំ... (មានមួយល្អ កូនប្រុស។  
នឹង...)...សោយរាជ្យ? តើពួកគេនឹងមានរូបកាយបែបណា?**

**តើយើងនឹងជំនុំជំរះទេវតាដោយរបៀបណា?**

**ហេតុអ្វីបានជាសំខាន់នៅក្នុងទេវតានៅកូរិនថូសទីមួយ? នៅក្នុងគម្ពីរ  
កូរិនថូសទីមួយ។ សំណួរល្អខ្លះ ពិតជាល្អណាស់។**

549 ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរអ្នក។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា ព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាតឲ្យយើងជួបជុំគ្នា  
ហើយពិភាក្សារឿងទាំងនេះ វាសម្រាប់សិរីល្អរបស់ទ្រង់។ យើងប្រហែលជាមិន  
យល់ស្របលើគំនិតរបស់ពួកគេទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងមួយ ប្រសិនបើអ្នក  
ទាំងអស់គ្នាទទួលបានការសប្បាយរីករាយជាខ្លាំងពេលបានឮពួកគេដូចដែលខ្ញុំ  
និយាយអំពីពួកគេ នោះយើងកំពុងមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យ។ អាម៉ែន។ អាម៉ែន។

550 មិនអីទេ ព្រះអម្ចាស់ពិតជាល្អចំពោះអ្នកឥឡូវនេះ។ កុំភ្លេចអំពីកម្មវិធី។  
ការផ្សាយរបស់បងប្រុស នេវីល ឥឡូវនេះគឺនៅលើ ដីបិបលយូ អិល អេ ភី ព្រឹក  
ថ្ងៃសៅរ៍នៅម៉ោងប្រាំបួន ក្រុមនេវីលត្រឹមត្រូវហើយខ្ញុំប្រាកដថាពួកគេនឹងធ្វើឱ្យ  
អ្នកបានល្អ ងាកមកស្តាប់ពួកគេ។ ហើយប្រសិនបើខ្ញុំអាច ប្រសិនបើខ្ញុំត្រលប់  
មកវិញទាន់ពេល ឬឃើញខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញ ខ្ញុំនឹងទូរស័ព្ទទៅប្រពន្ធ ប្រសិនបើ  
ព្រះអម្ចាស់អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំទៅជួបបងប្រុស បូសឆីត ជាទីស្រឡាញ់។ ខ្ញុំ...អ្នក  
ទាំងអស់គ្នា...ហើយខ្ញុំនឹងត្រលប់មកវិញនៅយប់ថ្ងៃអាទិត្យ។

551 បើព្រះអម្ចាស់មានព្រះហឫទ័យល្អចំពោះអ្នកឥឡូវនេះ។ ហើយបងប្រុស  
គ្រូគង្វាល សូមមកទីនេះបន្តិច។ ហើយឱ្យគាត់កាន់កម្មវិធី។ និង:

កុំភ្លេចការអធិស្ឋានគ្រួសារ  
ព្រះយេស៊ូវចង់ជួបអ្នកនៅទីនោះ  
ទ្រង់នឹងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះអ្នក  
អូ កុំភ្លេចការអធិស្ឋានគ្រួសារ។

552 តើអ្នកចូលចិត្តវាទេ? តើមានការអធិស្ឋានប៉ុន្មានដងក្នុងផ្ទះរបស់អ្នក? តោះ  
មើលទាំងអស់គ្នា...ទាំងអស់...មិនអីទេ សូមនៅជិតព្រះ។ ចូរធ្វើឱ្យបានល្អ កូនតូច  
ៗ ព្រះនឹងប្រទានពរដល់អ្នក។

មិនអីទេ បងប្រុសនេវីល។



## **សំណួរ និងចម្លើយ ហេព្រើរ ផ្នែកទី II KHM57-1002**

(Questions and Answers on Hebrews Part II)

### **លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិធីនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃពុធ ទី 2 ខែតុលា ឆ្នាំ 1957 នៅ រោងឧបោសថ ប្រាណហាំ នៅជេហ្វឺរសាស៊ីល រដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG